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O PREPOZNAVNOSTI IN SPOMINU
(Mef) Pravljice se morajo končati srečno, sicer 
kakšne pravljice bi bile. Pripoved najpogosteje 
konča stavek o tem, kako so glavni udeleženci 
živeli srečno in živijo tako še danes, če vmes niso 
morda umrli.
Jugoslovani, kot smo si nekoč radi rekli, smo živeli 
v pravljici, ki se ni dobro končala. Medtem smo vsi 
skupaj, dobri in slabi, pristali v neki drugi pravljici, 
za katero se je hitro izkazalo, da, vsaj za ene, ne bo 
prav posebej srečna, saj komaj še živijo, kaj šele, da 
bi upali v večno življenje. Ta vrsta življenja tako 
bolj ostaja le del neke ideologije v vsakdanu pa je 
večnost zelo relativna zadeva.
Vprašajte o tej vrsti življenja človeka z imenom 
Josip Broz Tito, ki je umrl pred natanko dvajsetimi 
leti, pred tem pa vodil eno od zmagovalnih vojsk v 
drugi svetovni vojni, držal skupaj tako heterogeno 
državo kot je bila Jugoslavija, se uprl velikim silam 
in ideologijam vzhoda in zahoda, naredil iz 
državljanov ponosne ljudi, ter na svojem pogrebu 
zbral rekordno število državnikov vsega sveta. Ta 
človek, ki je, hoteli to ali ne, zapisan v vseh 
svetovnih enciklopedijah in celo v učbenikih
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osnovnošolcev v sosednjih državah, počasi in 
zanesljivo bledi v našem spominu, kot da bi Šlo za 
predsednika krajevne skupnosti ali golgeteija 
lokalne nogometne ekipe. Osnovnošolci nove 
generacije komaj še vedo, da je nekoč živel mož s 
tem imenom, ki ga je poznal ves svet in je bil 
takorekoč naš. Sodobni zgodovinarji ga potiskajo v 
kot pozabe, novodobni politiki se izogibajo 
izgovarjanja njegovega imena, čeprav so nekateri 
med njimi ob tabornih in brigadirskih ognjih 
navdušeno prepevali pesmi ki so Tita opevale kot 
cvet, kot velikana, kot vojskovodjo ali rudarja.
Pred dvajsetimi leti so ob njegovi smrti obstali stroji 
v tovarnah in tako je bilo še nekaj skromnih let, 
potem pa so stroji obstali zaradi čisto drugačnih 
razlogov. Pravzaprav so marsikaterega ustavili za 
vedno in tako kot nam iz spomina bežijo tovarne, ki 
so desetletja ob sebi razvijale še svoj kraj in občino 
nam v pozabo odhaja človek, ki je bil zagotovo 
najpomembnejši del tistega našega časa.
Predstavnik vojaške združbe, ki želi vladati svetu je 
pred dnevi izjavil, da Slovenija ni bila povabljena na 
pogovore o včlanitvi zato, ker je premalo 
prepoznavna. Kaj takšnega se pred dvajsetimi leti 
seveda ne bi moglo pripetiti, saj so za Tita in 
Jugoslavijo vedeli bančniki v New Yorku in lačni 
otroci v Somaliji. Ob tem se samo po sebi zastavlja 
vprašanje: Če smo Tita pozabili v dvajsetih letih, v 
kolikem času bomo pozabili Kučana, Drnovška, 
Janšo, Peterleta ali Zagožna?

DELFINOVA
POLNOLETNOST
Hotelu Delfm in njegovim lastnikom ter vodstvu seje vse 
izšlo kot po maslu. Natanko na praznični dan 27. aprila so 
pred 18-timi leti prvič slavnostno odprli hotelska vrata, na 
isti praznik leta 2000 pa so ponosno odprli prenovljene in 
dograjene prostore hotela, ki danes zagotovo ni več 
počitniški dom temveč pravi hotel, ki bi zlahka dobil tudi 
kakšno zvezdico več, seveda če bi jim bilo do tega.
V Hotelu namreč pravijo, da morajo upoštevati življenski 
standard upokojencev, zato so njihove hotelske cene 
vseskozi tudi nekoliko socialno naravnane. Hkrati pa se 
zavedajo, da bodo višje cene opravičili le z izboljšano 
ponudbo in dela, ki so jih opravili v slabega pol leta so 
bila namenjena prav temu. Prebeljene sobe, obnovljene 
kopalnice, urejene terase, nove hotelske sobe, večja 
restavracija, sodobna kuhinja, vse to je le dodatek k 
prijetnemu počutju, ki so ga sicer vajeni gostje hotela 
Delfm.
In če bo kdo še pomislil, da gre za hotel, ki je namenjen 
miru željnim gostom mu priporočamo večerni sprehod po 
pešpoti proti San Simonu. Najbolj glasno vlečejo meh in 
najbolj se krešejo pete prav v Delfinu. Nič čudnega, saj 
smo pravkar postali polnoletni se radi pošalijo.



KRIMINALIJE
Kaj sploh delajo ti policaji se včasih sprašujemo, ko opazujemo 
divjanje mladoletnih motoristov in komaj polnoletnih avtomobilistov 
po starem mestu ali ko alkoholno hrabri posamezniki težijo vsem 
okrog sebe, še najraje pa gostilničarjem, ki jim nočejo več točiti 
tekočih stimulansov. "Ko jih rabiš jih ni nikoli blizu" radi porečemo, 
potem pa dobimo v roke poročilo o njihovem delu v prejšnjem tednu 
in nam je kar malo žal za prejšnje besede, saj je videti, da policistom 
očitno ni posebej dolgčas. Na tej in na predzadnji strani lahko 
preberete, kaj vse so počeli v teh prazničnih dneh.

PTIČKI BREZ GNEZDA
Na policijsko postajo je prišel predsednik Društva za varstvo in 
vzgojo ptic ter prijavil, da jim je neznanec vlomil v društveni 
prostor, kije sicer v lasti občine. Ker ni bilo kaj odnesti, niti ptic ne, 
je škoda minimalna, vseeno pa so dečki vlomilcu že na sledi.

OBŠOLSKA VZGOJA
Na policijsko postajov pa je prišel tudi oče enega od učencev 
osnovne šole Vojke Šmuc in povedal, da je njegovega sina v 
prostorih šole pretepel očim sinovega sošolca. Razgreti očim je 
mirno vstopil v prostore šole in v toaletnih prostorih z zaušnicami 
in vpitjem obdelal učenca s katerim je imel njegov ščitenec očitno 
nekaj neporavnanih računov. Ker tako pač ni mogoče reševati 
odnosov med sošolci bo o primeru obveščen tudi sodnik za 
prekrške.

ŠTOPARKA IS BACK
Policisti spet obravnavajo primer, ko je na videz prijetna štoparka 
okradla voznico, ki jo je peljala od Kopra do Izole. Dečki so po 
opisu osebe in dejanja takoj posumili na staro znanko, ki je bila za 
takšne primere že večkrat obravnavana (zadnje čase pa menda tudi 
sedela op. ur.) zato voznike, trgovce in vse ostale njene redne žrtve 
opozarjajo na skrajno previdnost.

MIMOGREDE VLOMIL
Včasih je kar dobro, če kdo ne more spati. Tako je domačin ponoči 
opazil neznanca, ki je razbil steklo in skušal vlomiti v market na 
Dantejevi. Dečki so ga hitro izsledili in ugotovili, da gre za 
hrvaškega državljana, ki je vlomil tako mimogrede, ob preiskavi pa 
so še ugotovili, da ga za podobna mimogrede dejanja iščejo tudi 
policisti iz Ljubljane.

REVOLVERAŠKI DVOBOJ
Policisti so obravnavali grožnje dveh Izolanov, ki sta eden drugemu 
obljubljala marsikaj, vključujoč tudi streljanje s pištolami. Policisti 
so zaradi istih oseb obravnavali tudi pretep v enem od izolskih 
lokalov zato so zadevo odstopili sodišču.

NIČ NI BILO SLIŠATI
Mati in sin sta v sporu zaradi lastništva stanovanja. Policisti so 
morali na istem naslovu intervenirati kar dvakrat, vendar niso 
opazili kršitev javnega reda in miru, kot jim je bilo sporočeno po 
telefonu. Oba družinska člana so napotili na sodišče, ki rešuje 
takšne spore.

PRIŠLA JE V SPALNICO
Policisti so opravili pogovor z dvema sosedoma, ki se ista 
pripravljena pogovarjati med seboj brez tretje osebe, to pa so 
seveda policisti. Izolanka je namreč med adaptiranjem svoje hiše 
razbila steno in pokukala sosedu v spalnico. Ker se ne moreta 
dogovoriti o višini škode je slabe volje kar precej, še posebej zato, 
ker Izolanka nadaljuje z adaptacijo, saj ima za to vse potrebne 
papirje. Ker pa v njih nič ne piše o vstopanju v sosedovo spalnico 
soju dečki napotili na sodišče.

V IDRIJI JE BOLNICA
Možakar srednjih let je v stanovanju grozil bratu in materi in ker je 
zaradi vinjenosti z grožnjami nadaljeval so policisti odredili 
pridržanje na koprski policijski postaji. Dežurni policist, ki je 
spremnljal pridržanega je opazil, da si je ta zavezal majico okoli 
vratu in se skušal zadušiti, zato so ga predali zdravniku, ki je 
odredil opazovanje v psihiatrični bolnici v Idriji.

DELFINOVA POLNOLETNOST
Praznični 27. april je bil prejšnjo soboto še bolj prazničen, še 
posebej za zaposlene in vodstvo ter lastnike Hotela Delfin, ki so 
se lahko razveselili dokončanja gradbenih del s katerimi so 
dobili 56 novih sob s skupaj 128 ležišči (102 osnovni in 26 
pomožnih).
Poleg tega so uredili 28 m2 vodnih površin v dveh bazenčkih, več 
kot 100 kvadratnih metrov restavracijskega prostora, uredili 
parkirišče na južni strani hotela, razširili teraso, zgradili dve novi 
terasi na marinski strani hotela in še kaj. Skupaj ima hotel 212 sob 
in skupaj več kot 500 ležišč, zaprt bazenski kompleks z ogrevano 
morsko vodo, kozmetiko, pedikuro, masažo in plažo.
Odgovorni projektant je bil Aleksander Bizjak projekte pa je 
izdelal Studio Galeb d.o.o. iz Kopra. Na oko se tudi dozidan objekt 
lepo spaja z okolico in gotovo prispeva k urejenosti tistega dela 
območja ob marini.

Na slovesnosti ob odprtju hotela so se zbrali številni predstavniki 
društev upokojencev vključno s predsednikom Zveze društev 
upokojencev Slovenije, Vinkom Gobcem, ki je tudi nagovoril 
zbrane udeležence slovesnosti in posebej poudaril pomen takšne 
turistične ponudbe za slovenske upokojence. Županja Breda Pečan 
je govorila o turističnih razvojnih možnostih občine Izola, direktor 
Branko Simonovič pa se je zahvalil vsem, ki so v dogovorjenem 
roku spravili od streho tako zahteven projekt in obiskovalcem 
hotela, ki so tako potrpežljivo prenašali hrup in ropot gradbenih in 
obrtnih delavcev, ki so pravočasno zaključili vsa dela.
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IZREDNA SEJA OS

KO PROTI POSTANE ZA
Izredna seja izolskega občinskega sveta je bila v prvi vrsti 
namenjena odloku o turističnem pristanišču, sklepanje o tem 
pomembnem odloku pa je pokazalo tudi na novo razmerje 
oziroma drugačne odnose med strankami v občinskem svetu in 
izolski politični stvarnosti nasploh.
Nasploh se zdi, da se oblikujeta dva zelo nedifinirana pola prvega 
tvori najmočnejša ZLSD z bolj ali manj zanesljivo podporo DeSUSa in 
pripadnikov narodnosti, na drugi strani pa se je ZZP, ki ima sicer 
koalicijsko pogodbo z Združeno listo, v tem primeru povezala z SKD, 
SDS in SLS. Svetniki LDS se protestno niso udeležili seje občinskega 
sveta in to javno utemeljili s tem, da predloga odloka, ki gaje pripravila 
občinska služba z županjo na čelu, ne podpirajo. Toda s svojim 
ravnanjem so dejansko omogočili sprejem tega istega odloka, saj bi ob 
njihovi prisotnosti in glede na njihova javno izrečena stališča gladko 
zavrnili njegov sprejem. Če bi upoštevali nekatera ravnanja te stranke 
na zadnjih sejah občinskega sveta bi rekli, da so blizu Zvezi za 
Primorsko, kar seveda ni nobena novost, če vemo kakšne so njihove 
poslovne povezave, vendar je napovedovati njihovo odločanje sila 
tvegano opravilo.
Prav zato se kar ponuja misel, da so v tej stranki dali drugim političnim 
partnerjem vedeti, da so za odločanje v izolskem občinskem svetu sila 
pomembni. Povrhu vsega pa so še izognili odločanju, ki zna imeti za 
občino tudi zelo konkretne posledice. Če bi bili na seji bi se pač morali 
odločiti in bi prevzeli del odgovornosti, tako pa jim nihče ne more nič: 
levi ne zato, ker so s svojo odsotnostjo omogočili sprejem odloka, desni 
pa ne zato, ker so javno povedali, da so proti odloku.
Pred odločanjem pa smo seveda poslušali dokaj vroče razprave na 
znano temo v katerih so prevladovali svetniki SKD in ZLSD, nekaj 
ostrih posegov županje Brede Pečan in svarila, da s sprejemanjem 
odloka prehitevajo, ker bo o usodi marine tako ali tako v kratkem 
odločalo sodišče. Kljub različnim opozorilom nasprotnikov pa so 
svetniki z minimalno večino odlok sprejeli in na ta način dejansko 
omogočili pripravo koncesijskega akta za marino. Seveda pa tudi po 
sprejetju sklepa ni šlo brez pripomb. Eni so ponavljali, da bo zakon o 
vodah dejansko razveljavil odlok, ker bo država prevezela pristojnosti 
za sklepanje takšnih koncesijskih odlokov, drugi pa so opozarjali na 
dejstvo, da bo sklep sodišča na vsak način vplival na uresničevanje 
koncesijske pogodbe.
Vse druge točke dnevnega reda izredne seje so v primerjavi s to 
razpravo seveda zbledele, pogled na vsebino tokratnih uradnih objav pa 
vam bo razodel, kaj so svetniki sprejeli v nadaljevanju seje.

Marina bo še dolgo burila duhove
Časopis Mandrač spremlja dogajanja v problematiki marine in poizkuša 
razvozlati čimveč vozlov do razumevanja tega vprašanja. Vozlov je toliko 
in so tako spretno zavozlani, da predstavlja pravo mojstrstvo razvozlati jih.
V pripravi je naslednja številka Oznanila, katerega srednji, ali Izolski del, 
bo spet v večjem delu posvečen problematiki marine. Ker je pri zadnji 
številki Oznanila (konec januarja) prišlo v besedilu do nekaj tehničnih 
napak, se Izolski list, ki obravnava vprašanje marine, ni v veliki meri 
razposlal po občini. Odločil sem se za sprejemljiv lastnoročni popravek in 
ta list se bo v teh dneh pojavljal v vaših nabiralnikih s štirimesečno zamudo. 
Morda vam informacije ne bodo v napoto.

Frane Goljevšček

OPRAVIČILO ZA ZAMUDO
Zaradi težav z rokom oddaje Mandrača v tisk (v torek je bil še praznik) je 
tokratna številka izjemoma izšla v petek. Za zamudo se opravičujemo, 
tako bralcem kot poštarjem, ki so jih verjetno poslušali na naš račun.

Uredništvo

Lonka dokončno spreminja svojo podobo. Potem ko so izpraznili večji del 
opreme in odstranili stranske prevleke so se za praznike lotili tudi odstranjevanja 
provizoričnih lesenih pregrad in skladišč. Glede na to, da do dogovora o prodaji 
kioskov med občino in lastniki Lonke ni prišlo kar nekoliko preseneča, da so pod 
streho šotora branjevci spet odprli svoja prodajna mesta. Na pojasnila še čakamo.

IVAN RENER NI VEC 
DIREKTOR S. ZALIVA
Dolgoletni direktor HTP Simonov zaliv, Ivan Rener, je po 
glasovanju na skupščini družbe prenehal opravljati funkcijo, ki jo 
je opravljal 23 let.
Ivan Rener je bil direktor hotelov Simonov zaliv še v času, ko so bili v 
lasti Alpeturja iz Škofje Loke, za njim so uspešna leta osamosvajanja 
podjetja, ki je postalo eden od nosilcev turističnega razvoja Izole. 
Posebej uspešne so bile investicije v plažni kompleks, ki je bil nekajkrat 
izbran kot najbolj urejen na slovenski obali. Z oddajanjem večine 
gostinskih objektov v najem so se v HTP Simonov zaliv otresli nekaterih 
poslovno rizičnih poslovalnic, v zadnjih letih pa so posebej intenzivno 
pripravljali investicijo v nov hotelski objekt v neposredni bližini hotela 
Haliaetum. Delničarji so za direktorja podjetja izvolili Rajka Reška iz 
Nacionalne finančne družbe, ki je tudi največji delničar podjetja.

Trije ex. na seji GIZ (od leve); Igor Franca, nekdanji direktor GIZ za 
turizem, Ivan Rener, bivši direktor HTP Simonov zaliv in Franc 
Gorišek, nekdanji direktor Stavbenikove menze.
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Ob razvijanu filma in izdelavi slik Vam 
PODARIMO brezplačno POVEČAVO 

posnetka po vaši izbiri!

Spet je čas za poletni urnik.
Pričakujemo Vas od 8.00 do 21.00, 
v Simonovem zalivu pa od 8.00 do 12.00 in od 16.00 do 20.00.

Tel.: 066/ 647 - 050, Drevored l.maja 4a, Izola 
Tel.: 066/ 646 ■ 211, HTP San Simon, Morova 25



PRVI MAJ NI SAGRA
(Mef) Obalnim sindikalistom ne gre očitati pomanjkanja inovativnosti, 
toda vprašanje je, če je odrekanje tradiciji vedno upravičeno in 
predvsem uspešno. Odločitev, da prvomajska delavska proslava ne bo 
na tradicionalnem Socerbu ampak v bližjem in dostopnejšem 
Simonovem zalivu je bila morda funkcionalna, zagotovo pa ni bila 
politična. In prvi maj je politični praznik, pa naj se sindikalisti še tako 
trudijo zabrisati povezave med politiko in sindikalnim gibanjem. 
Pravzaprav je njihova odločitev precej sovpadla s papeževim vstopom 
v svet mednarodnega delavskega gibanja, ki ga mnogi ocenjujejo tudi 
kot vstop cerkve v politiko skozi delavska vrata. Prvomajska šagra v 
Simonovem zalivu tako hudih označb seveda ne bo dobila, lahko pa bi 
rekli, daje z njo v svet delavstva vstopil show busines, ki s klasičnim 
delavstvom nima veliko skupnega. Če nič drugače pa zato, ker je 
zvezda večera za svoj nastop pokasirala toliko kot zasluži marsikateri 
slovenski delavec v pol leta.
Seveda imajo sindikalisti vso pravico, da organizirajo takšno 
praznovanje kot ga želijo, toda komercializacija mednarodnega 
delavskega praznika na ceno njegovega političnega naboja je lahko 
tudi dvorezen meč. Če se na sam praznični dan ne bi vreme tako 
skisalo bi se namreč lahko zgodilo, da bi bilo na Socerbu več delavcev 
kot v Simonovem zalivu, čeprav tam ni bilo nobene organizirane 
proslave, z izjemo tiste, ki jo je na predvečer praznika pripravil koprski 
MKC. In potem bi se lahko 
zgodilo, da bi spet vihrale rdeče 
zastave, da bi se pojavila srp in 
kladivo in bi bilo morda slišati 
tudi Internacionalo. Sicer pa 
smo to že nekje prebrali: če se ne 
motim v eni od črtic 
Prežihovega Voranca. Morda ne 
bi bilo slabo, da bi jo sindikalisti 
ponovno vzeli v roke.

NI VSE PLAŽA KAR JE OB MORJU

Plaža pod Belvederjem sploh ni plaža. Nategovanje glede lastništva, 
pravice do upravljanja in najemništva na relaciji Občina Izola - HTP 
Belvedere - Panda traja že tako dolgo, daje posledice videti na vsakem 
koraku. Pomol se že nekaj časa ruši, plaža je slabo vzdrževana, v 
neposredni bližini pa je naplavilo še ostanke nekdanjega splava, ki zdaj 
rjavijo na suhem in dajejo zares žalostno podobo temu delu izolske
nhnlp___________________________________________________________________________

Evropski

Dan upora proti 
okupatorju

bomo počastili
v torek, 9.maja ob 18.30

v parku Pietro Coppo

Igral bo Mladinski pihalni orkester Izola, 
ki ga vodi g. Zlatko Tota

GENERACIJA ZBERI SE !
Osnovnošolci, ki ste končali osmi razred leta 1965 ste še zadnjič vabljeni, 
da prijavite udeležbo na MEGA FEŠTL ki se bo zgodila 20. maja na 
Belvederju. Igrali bodo naši vrstniki: Gianni Collori, Stojan Družina, 
Tuljo Furlanič ...., ki se skupaj imenujejo YESTERDAY.
Kdor se ni odzval na pismeno vabilo naj se javi Žarkotu v rokometni 
dvorani. In pomnite: Za domovino z Yesterday naprej!

Restavracija
KAMIN BELVEDERE

TAM, KJER JE NAJBOUŠI PLES POMA 
v soboto, 6.5.

Muzika v živo

socialnih demokratov

Območna organizacija v torek, 9. maja 2000 ob 19.30 uri
v VELIKI DVORANI KULTURNEGA DOMA v IZOLI

Program bo predstavil
Predsednik Združene liste Borut PAHOR



ZA EN TOLAR 13 UMETNIKOV
Odmevna pobuda izolske občine, znana kot Tolar za najemnino, s 
katero je povabila k sodelovanju umetnike in obrtnike, ki naj bi to 
poletje pomagali pri oživljanju trgovskih ulic v starem mestu je 
očitno uspela.
Na razpis se je prijavilo precej več ponudnikov kot je bilo praznih 
poslovnih prostorov v lasti občine, komisija, ki jo je vodil Jože 
Černelič, pa je izbrala 13 ponudb in nekaj več ponudnikov. Med njimi 
je bilo največ likovnikov, bili pa so tudi mojstri umetne obrti in celo 
navadni trgovci, ki pa seveda niso prišli v ožji izbor. Med tistimi, ki 
bodo v poletnih mesecih vsaj začasno vrnili v življenje prazne in 
zapuščene poslovne prostore v Ljubljanski in Koprski ulici ter na 
Kristanovem trgu je kar nekaj akademskih slikarjev, ki bodo v teh 
prostorih pripravili razstave svojih del, organizirali likovne delavnice 
ter srečanja prijateljev likovnem umetnosti. Njim lahko dodamo tiste, 
ki se bodo ukvarjali s poslikavo stekla, opeke in drugih neobičajnih 
materialov. Od obrtnikov velja omeniti izdelovalca sveč, oblikovalca 
vitražev in oblikovalca vlečenega stekla.

Kot je že znano bodo vsi 
ti ponudniki imeli 
takoimenovan "poslovni 
prostor" pred lokalom, ki 
bo lahko služil kot 
skladišče, saj
uporabnega dovoljenja 
za normalno poslovanje 
ne bi v tako kratkem 
času dobil nobeden od 
omenjenih lokalov.

Pobuda za takšno oživljanje starega mesta je bila podana na srečanju 
trgovcev ob zaključku akcije December v Izoli, županja in občinska 
uprava sta jo podprli, lokalna turistična organizacija pa je prevzela 
izvedbo projekta, ki je svojevrsten v Sloveniji in eden od drugačnih 
poizkusov vračanja življenja v staro mesto. Trgovci in obrtniki v 
omenjenih ulicah so najprej imeli pomisleke glede tega, da oni 
plačujejo normalne najemnine, novinci pa takorekoč nič, vendar je 
prevladalo spoznanje, daje za vse bolje, če bo v mesto prišlo čimveč 
ljudi. Brez zanimive ponudbe pa jih gotovo ne bi bilo.
Tako se tudi vse bolj bližamo predlogu, da bi Ljubljansko ulico 
preimenovali v Coppovo ulico (kar je nekoč že bila), saj gre gotovo za 
najbolj znanega umetnika iz starejše izolske zgodovine. Lahko pa bi 
našli tudi koga iz novejšega časa ali pa jo preprosto poimenovali: 
Slikarska ulica.

ROKOVNIK JE SEL PO VODI
Dela pri obnavljanju Manziolijeve palače očitno ne potekajo tako, 
kot so si planerji zamislili. Takšno zamujanje za katerega krivijo 
predvsem italijanskega partnerja, seveda povzroča težave drugim 
gradbincem, ki imajo na skrbi pretlakovanje Manziolijevega trga 
in sosednjih ulic.
Zdaj je žepopolnoma jasno, da do poletja palača ne bo dobila fasade, 
tako da se zdi vse bolj verjetna odločitev po kateri bi dela v 
Manziolijevi palači med poletjem začasno prekinili, v tem času pa 
dokončali pretlakovanje trga in Verdijeve ulice. Kasneje bi z deli v 
Manziolijevi palači nadaljevali, vendar bi morali materiale dostavljati s 
helikopterjem, kar je ponekod (tudi v Piranu) že običajna praksa. 
Odločitev o tem ali bo na račun te obnove žrtvovana še ena turistična 
sezona ali pa bodo izvajalci morali najti drugačne rešitve bo verjetno 
padla že danes na sestanku pri županji, ki je zaradi zamud pri gradnji 
izredno slabe volje.

KMETIJSKA ZBORNICA PRVIČ
Na Belvederju so se včeraj prvič zbrali in predstavili javnosti izvoljeni člani 
Kmetijsko gozdarske zbornice. V Izoli so jih na delovnem kosilu gostili izvoljeni 
delegati iz tega območja, pozdravila pa jih je tudi županja Breda Pečan.

Po medsebojnem
spoznavanju so člani 
zbornice odgovarjali tudi 
na vprašanja novinarjev, 
čeprav se je videlo, da jim 
vloga zbornice še ni 
povsem jasna, saj gre za 
organ, ki je nov v našem 
sistemu upravljanja.

JOŽE JE BIL TAM GOR
Jože Lorbek, ki se je kot član slovenske odprave udeležil osvajanja 
Severnega pola se je pred dnevi vrnil domov v Izolo in v teh dneh bolj 
ali manj zbira vtise s tega zanimivega potovanja za katerega sam pravi, 
da ne gre za kakšen ekstremni podvig, čeprav je bila pot vse prej kot 
lahka.
Daljši pogovor z našim "tečajnikom", kot si pravi sam, bomo objavili v 
naslednji številki, ko bo na voljo tudi bogat fotomaterial s tega 
potovanja, v napoved pa le nekaj namigov iz intervjuja, ki je nastal na 
vrtu hiše Lorbekovih v Jagodju.
Jože najprej pove, da gre pravzaprav za atraktivno turistično ponudbo 
francoske agencije, ki v sodelovanju z ruskimi partnerji nudi celoten 
"turistični paket", ki vključuje prevoz do Moskve, nato do Katange v 
Sibiriji in naprej do polarne baze s tropskim imenom "Borneo". Od tam 
so udeležence slovenske ekspedicije, ki so seji pridružili še japonski in 
francoski pohodniki, prepeljali na razdaljo kakšnih 80 kilometrov od 
Severnega pola, kjer se je začel pohod proti najbolj severni točki tega 
planeta. Po šestih dnevih hoje, ki je zaradi izredno nizkih temperatur 
dokaj naporna, po številnih novih izkušnjah in preverjanju lastne 
vzdržljivosti, po napornem vlečenju obloženih sani so prispeli na 
Severni tečaj, ki gaje treba določati vsakič znova, saj se ledena gmota 
nenehno giblje, tako da jim je med spanjem "zbežal" za nekaj 
kilometrov. Razen delnih omrzlin tretjega dne je vse minilo brez težav, 
Jože pa posebej ponosno pove, da je od vse hrane najbolje preživel 
'vataimsko pakiran kraški pršut, ki je seveda še kako teknil. Tako kot 
steklenica refoška, ki so jo s seboj prinesli piloti helikopterja, ki jih je 
prišel iskati na Severni tečaj.
V intervjuju boste izvedeli marsikaj zanimivega o tem nenavadnem 
kontinentu, ki je pravzaprav le plavajoča ledena plošča, velika kot 
Evropa, o mamutih in belih medvedih, o nemogočih pogojih življenja v 
Katangi in še kaj. Jože se pripravlja tudi na predavanja o opravljeni poti, 
kijih o lahko podkrepil z 
množico diapozitivov in 
video posnetki, kar bo 
verjetno zanimalo tudi 
šolnike, še posebej 
učitelje zemljepisa, zato 
se za obisk lahko 
dogovorijo kar z 
Jožetom, ki je kvalitetetn 
in hkrati zanimiv in 
zabaven pripovedovalec.

ŠVEDSKI UČITELJI NA OBISKU
V teh dneh je osnovno šolo Vojke Smuč obiskala delegacija 
švedskih učiteljev z ene tamkajšnjih osnovnih šol, ki se želi 
vključiti v projekt "Učeča se šola", ki v Sloveniji poteka že dve leti. 
Izolska šola namreč sodi med osem slovenskih šol, ki so že 
vključene v ta projekt, ki je nastal v Sloveniji, sedaj pa so ga pričeli 
uvajati na Švedskem, zanj pa se zanimajo tudi Angleži. Gre za 
projekt izboljšave kakovosti pouka ter kakovosti šolskega dela 
nasploh.
Švedski šolniki bodo v teh dneh spoznavali naš šolski sistem, hkrati pa 
bodo za naše učitelje pripravili predstavitev njihovega šolskega 
sistema. Ogledali si bodo, kako poteka pouk v 1.razredu devetletke, v 
1 .razredu osemletke in pouk fizike, obiskali pa bodo tudi šolo v Kortah, 
kjer se bodo spoznali z delovanjem manjše šole. Še posebej jih zanima, 
kako zgleda naš kombinirani pouk, saj na Švedskem načrtno uvajajo 
takšen način poučevanja.
Za naše učitelje je to srečanje zagotovo tudi dobra priložnost za 
seznanjanje s tujimi šolskimi praksami, v mesecu septembru pa naj bi 
na Švedsko odpotovala tudi skupina izolskih učiteljev. (K.B.)
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ŠOLE BREZ DEŽURNIH, 
PRIHAJAJO VARNOSTNIKI ?
Primeri nasilnega obnašanja v naših šolah niso nobena novost, 
tudi na izolskih šolah ne. V današnjih Kriminalijah pišemo celo o 
primeru, ko je oče v prostorih šole fizično obračunal s sošolcem 
svojega sina. Na prenekateri slovenski šoli so že najeli 
varnostnike, četudi se morda še vedno zdi takšna rešitev za 
marsikoga nesprejemljiva.
Do nedavnega je bila podobnega mnenja tudi Diomira Tkalčič, 
ravnateljica OS Vojke Šmuc, kot nam je povedala. Ko pa so se 
pred časom znašli pred problemom nasilij a med otroki, so se odločili, 
da poskusno najamejo varnostnike.
"Moram reči, da sem v treh tednih, ko smo imeli na šoli varnostnike 
svoje mnenje spremenila. Vzdušje na šoli je bilo drugačno, okrog 
šole se niso zadrževale skupine otrok, s katerimi smo imeli doslej 
težave, pa tudi naši šolarji so bili zadovoljni in prisotnost 
varnostnikov jih ni motila. Nasprotno so se, kot smo ugotavljali, 
počutili nekako bolj varne, tudi na igrišču. Skrbelo me je tudi, 
kakšna bo reakcija staršev in moram reči, da sem bila prijetno 
presenečena, saj so starši v svetu šole pohvalili to iniciativo." 
Zaenkrat varnostnikov v času pouka na šoli ni več, le ponoči se 
dvakrat podajo na obhod okoli šole. Kot pravi Tkalčičeva opažajo, da 
se skupine okrog šole ne zadržujejo več, pa tudi raznih odpadkov 
okrog šole je manj. Zaradi pozitivnih reakcij pa ravnateljica 
razmišlja, da bi se morali v bodoče nagibati k temu, da se uvede 
stalna prisotnost varnostnikov, predvsem v dobro otrok.
Takšno razmišljanje seveda ni nenavadno, če vemo, da ima 
varnostnika vsaka najmanjša tovarna, šola s tisoč nezaščitenimi 
otroci pa je gotovo več kot navadna tovarna. Tudi šolska igrišča bodo 
kmalu takšna kot smo jih vajeni iz ameriških filmov: ograjena s 5 
metrov visoko ograjo in ključavnico na vratih. (K.B.)

KORAK ZA KORAKOM

V izolskem vrtcu so v sklopu programa Korak za korakom pred 
velikonočnimi prazniki pripravili delavnico za otroke in njihove starše. 
Skupno izdelovanje velikonočnih okraskov je bilo dobra priložnost za 
še eno medsebojno druženje, s skupno oblikovanimi izdelki pa so otroci 
okrasili domove in si tako še polepšali praznike, 
tekst in foto: Barbara Dobrila)

VPIS OTROK V VRTEC MAVRICA
V vrtcu Mavrica Izola se skupaj igramo, pojemo, plešemo, rišemo,
telovadimo, se učimo, hodimo na izlete in se celo igramo z
računalnikom.
Na voljo imamo celodnevni in poldnevni program.
Kdaj lahko vpišete svojega otroka?
Od 8. maja do 12. maja od 9. do 14. ure.
Kje ga boste vpisali?
V enoti Školjka - pri Suzani Božič
V enoti Livade - pri Orjani Rojac

OPOZORILO: S seboj prinesite otrokov rojstni list.

DRUGAČNA REŠITEV 
ZA MESTNE MAČKE
Potepuške mačke so že kar sestavni del mestnih ulic, kar seveda ne velja le 
za Izolo. Do njih imajo ljudje različen odnos. Nekateri jih preprosto 
ignorirajo, drugi jih ne prenesejo, tretji jim vsake toliko vržejo kaj za pod 
zob, so pa tudi ljudje, ki so jim te zapuščene živali pri srcu in jih hranijo 
ter skrbijo zanje.
Teh slednjih je zagotovo 
najmanj in oni drugi jih 
imajo ponavadi za malce 
čudaške, zato svoje 
poslanstvo ponavadi 
opravljajo brez vsakega 
pompa, skromno in tiho.
Nekaj takšnih ljudi je tudi 
v Izoli. Med njimi je tudi 
mlado dekle, ki nam je 
povedalo svojo zgodbo.
Pravi, da bi želela ostati 
anonimna, saj se pri tem 
svojem hobiju, kot ga sama 
imenuje, srečuje s 

precejšnjim
nerazumevanjem okolja in se prav zato ne želi izpostavljati. Pravi, da je zelo 
realna, da ni noben živalsko-zaščitniški fanatik, in da jo pri tej skrbi za mačke 
vodi predvsem ljubezen do teh živali, ki jo je odkrila v nekem trenutku svojega 
življenja, ko seje tudi sama po naključju soočila z zapuščeno živaljo in njeno 
hvaležnostjo.
"Pred dobrimi štirimi leti sem na sprehodu slučajo zaslišala drobno mjavkanje 
v travi in ugotovila, da gre za drobnega mucka. Vzela sem ga domov, najprej z 
namenom, da ga spravim malce k sebi, nato pa nekomu oddam. Vendar se mi ji 
je mucek tako prikupil, da sem ga obdržala. V njegovem obnašanju sem vsak 
dan znova zaznavala veliko hvaležnost za to, da sem ga rešila. Od tedaj sem 
začela v svojem okolju opažati zapuščene, potepuške mačke, tu pa tam sem 
katero nahranila in tako se je začelo."
Nato je počasi ugotovila, da je teh živali veliko, da živijo v nekem svojem 
okolju, da so nekatere tudi bolne, predvsem pa, da ljudje velikokrat z lahkoto 
zavržejo žival, ko se je naveličajo ali jim postane odveč. Vendar pa se njena 
skrb za te zapuščene živali ne ustavlja le pri hrani, temveč ji je veliko do tega, 
da bi dosegla, aa se ne bi tako nekontrolirano razmnoževale. Tako sama 
kupuje kontracepcijske tablete v Italiji in v tem trenutku jih redno vsak 
mesec primeša v hrano 20 potepuškim samičkam Kot pravi je v tem času le 
ena med njimi postala breja, kar kaže na uspešnost tovrstne zaščite. Nekaterim 
daje tudi injekcije s sredstvom proti parjenju, ki deluje šest mesecev. Pri tem 
velja povedati, da vso to hrano in zdravila financira z lastnim denarjem, četudi 
ga nima ravno na pretek.
Zgodi pa se tudi, da mora odpeljati kakšno leglo mladičev na evtanazijo. "To je 
včasih neizogibno, čeprav mi nikakor ni lahko. Če je le mogoče, skušam 
mucka komu oddati, žal pa to ni vselej možno. Moram reči, da mi gredo na 
veterinarski postaji vedno na roko, ter mi pomagajo z nasveti. Tam sem tudi 
izvedela za te kontracepcijske tabletke." Pri tem pove, da stane škatlica teh 
tablet 14.000 lir in zadostujejo za zaščito ene mačke za obdobje enega leta in 
pol. Zagotovo je to tudi cenovno zelo sprejemljiva možnost za tiste lastnike 
mačk, ki se otepajo z legli mladičev, kijih lahko posamezna žival brez kontrole 
skoti tudi trikrat na leto.
V tem trenutku si je zadala nalogo, da poskrbi za sterilizacijo okrog tridesetih 
mačk, kar bi po njenem mnenju dokaj zavrlo njihovo nekontrolirano 
razmnoževanje. " Če računamo, da mačka naenkrat skoti okrog pet mladičev 
hkrati in če jih pol preživi, imamo v enem letu že skoraj deset mačk, ki nato 
spet kotijo in imajo mladiče. Lahko si zamislimo, kako se to število veča, 
četudi jih veliko sproti pogine," razmišlja. Na veterinarski postaji se je že 
dogovorila za popust pri ceni sterilizacije, za katero je polna cena nekaj nad 12 
tisočakov za posamezno žival. Tudi županja ji je obljubila, da bo občina 
prispevala sredstva v ta namen, še vedno pa bi morala zbrati okrog šest 
tisočakov za sterilizacijo posamezne živali. Nekaj sredstev namerava prispevati 
tudi sama, vseh stroškov pa ne zmore. Kot pravi pa je pripravljena sama loviti 
te mačke, jih odpeljati na veterinarsko postajo, poskrbeti zanje dokler si ne 
opomorejo po operaciji, ter jih nato vrniti v okolje.
Zato smo se na uredništvu Mandrača odločili, da poskušamo zbrati nekaj 
prostovoljnih prispevkov, saj menimo, da so med Izolani tudi ljudje, ki so 
dovolj občutljivi in razumevajoči tudi do tovrstne problematike. V 
kratkem bomo tako odprli poseben žiro račun, na katerem bomo zbirali 
prispevke v ta namen.
Naša sogovornica pa se bo še naprej vsak dan podajala na izolske ulice, 
mačkam prinašala hrano in vodo, ter poskrbela za zamenjavo posodic, da ne 
zasmrdijo, kot pravi. Včasih se bo znova morala izogniti tudi kakšnemu vedru 
vode, ki prileti skozi okno, včasih pa tudi žaljivkam in zmerjanju. Zato se na 
ulice najraje podaja sredi noči, v kateri se še bolj iskrijo hvaležne oči 
zapuščenih živali. (K.B.)
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OBČINA IZOLA
Komisija za oddajo poslovnih prostorov

Na podlagi določil pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih 
prostorov v najem (Uradne objave, št. 13/95 in 14/98), je komisija za 
oddajanje poslovnih prostorov v najem dne 15.03.2000 sprejela sklep za:

JAVNI RAZPIS
z zbiranjem pisnih ponudb za oddajo v najem poslovnih prostorov v Izoli:

1. KRAŠKA 2a
Predmet oddaje je poslovni prostor - garaža v pritličju stavbe Kraška 
2a, Izola, last občine Izola, v izmeri 8,51 m2.

Izklicna cena mesečne najemnine za garažo:
8.797.00 SIT.
(v ceni ni zajet DDV)

2. GORKI JEVA 8
Predmet oddaje je neurejeni poslovni prostor - trgovina z živili in neživili 
v pritličiju stavbe Gorkijeva 8, Izola (last občine Izola) v izmeri 180,90 
m2.

Izklicna cena mesečne najemnine za trgovino z živili je:
266.969.00 SIT.
(V ceni ni zajet DDV)

Predmet razpisa je neurejeni poslovni prostor.
Lastnik poslovnega prostora, Občina Izola, želi pridobiti novega 
najemnika, za katerega bi namensko uredila poslovni prostor.
Občina Izola, kot lastnik, bo naročila projekte za rekonstrukcijo 
poslovnega prostora, pridobila ustrezna soglasja na projekte in gradbeno 
dovoljenje.
Vsa gradbena in instalacijska dela ki so vezana na sam poslovni prostor 
bo invastirala Občina Izola bo finansirala vsa potrebna gradbena in 
instalacijaska dela.
Pohištvo in opremo, ki je potrebna za obratovanje lokala, luči je dolžan 
najemnik zagotoviti sam.
Predvideni rok za izpeljavo tehnične dokumentacije, rekonstrukcije do 
tehničnega pregleda se predvideva cca 6 mesecev.

RAZPISNI POGOJI
- Najemnik je dolžan na lastne stroške usposobiti prostor za izvajanje 
dejavnosti v roku 90 dni od sklenitve najemne pogodbe. Poslovni prostor 
se odda v najem za nedoločen čas.
- Na razpis se lahko prijavijo domače fizične in pravne osebe. Fizične 
osebe se morajo izkazati s potrdilom o državljanstvu, pravne osebe pa s 
potrdilom o registraciji.
- Ponudba mora vsebovati program dejavnosti, ki ga želi ponudnik 
izvajati v poslovnem prostoru in višino mesečne najemnine za poslovni 
prostor. Ponujena najemnina mora biti izražena v tolarjih.
- Rok za zbiranje ponudb je 15 dni od dneva objave.
- Udeleženci, ki se bodo prijavili na javni razpis morajo v navedenem 
roku vplačati varščino v višini tri mesečne izklicne cene najemnine na 
žiro račun 51400-601-22449 STAVBENIK - SERVISNE STORITVE 
d.o.o. Koper.
- Najemna pogodba mora biti sklenjena v roku 15 dni od prejema sklepa 
Odbora za okolje in prostor v funkciji Komisije za oddajo poslovnih 
prostorov v najem, o oddaji poslovnega prostora najboljšemu 
ponudniku.
- V primeru, da najemnik pogodbe ne sklene v določenem roku, 
varščina zapade v korist občine Izola.
- Najemniku, ki na javni dražbi uspe, se vplačana varščina upošteva 
pri obračunu najemnine.
- Udeležencem, ki na javnem razpisu niso uspeli se varščina vrne v roku 
14 dni od dneva izvedbe javnega razpisa.
- Interesenti, ki nimajo do Občine Izola iz naslova najemnin že najetih 
prostorov poravnanih vseh obveznosti, bodo izločeni iz postopka izbire 
za najem.
- Pisne ponudbe pošljite v zaprti kuverti z oznako "JAVNI RAZPIS" na 
naslov: STAVBENIK - SERVISNE STORITVE d.o.o., ul. 15. maja 16, 
6000 Koper, skupaj s potrdilom o plačani varščini. Vse morebitne 
dodatne informacije dobijo interesenti na STAVBENIK - SERVISNE 
STORITVE d.o.o., Cankarjev drevored 17, 6310 Izola tel. 647-646 ga. 
Slavica Kovačevič. Ogled poslovnega prostora je možen po dogovoru. 
Udeleženci bodo o izbiri obveščeni v 15 dneh po poteku javnega razpisa.

Predsednik komisije: 
Branko MAHNE

PRIHAJA KARAVANA ISTRSKEGA PRIJATELJSTVA
V soboto, 6. maja dopoldne bo v Izolo prispela Karavana prijateljstva, ki jo 
pripravlja Društvo Istrskega prijateljstva, potovala pa bo od Umaga do Izole 
in Trsta. Prva tovrstna karavana je bila organizirana lani jeseni, na njej pa so 
sodelovali veslači in jadralci, ki so v enem dnevu prepotovali od Pirana do 
Rovinja. To zahtevno progo bodo v obratni smeri obnovili tudi letos, tokratna 
karavana pa je namenjena predvsem odpiranju dveh mej, ki zdaj ločujeta 
Istrane. Predsednik Društva istrskega prijateljstva, Egidio Kajcar, tako-le 
predstavlja sobotno karavano.
- Gre za nekoliko krajšo in lažjo progo, tako da je primerna tudi za popolne 
rekreativce, seveda pa bodo morali posebej veslači krepko pljuniti v roke. Za 
spomladansko karavano smo se odločili predvsem zato, da bi povezali vse tri 
države v tej regiji, najprej pa smo nameravali potovati le do Milj, vendar so nam 
predlagali, naj pridemo do Trsta, saj bo to ravno na predvečer velikega 
maratonskega teka, ki ga organizirajo v tem mestu.
- Ali obstaja povezava med karavano in letošnjim svetovnim kongresom 
Istranov, ki bo v Izoli?
- To je vse povezano. Ko smo se 9. marca dobili v Izoli so vsi slovenski župani, 
župani hrvaških občin in občin v italijanskem zamejstvu izrazili željo, da se ta 
kongres organizira na drugačnih temeljih kot doslej. Gre predvsem za to naj bi 
bili tam prisotni tudi predstavniki oblasti in na tem srečanju sem župane tudi 
povabil k sodelovanju pri organizaciji karavane.
- Je v zvezi s kongresom vse usklajeno?
- Sredi tega meseca se bomo ponovno dobili in oblikovali delovna telesa 
kongresa in potem bomo dali v javnost vse kar je za javnost zanimivega. Sam 
kongres bo zadnji vikend v oktobru v Simonovem zalivu, prisotnih bo veijetno 
blizu 1000 delegatov in prepričan sem, da bo to pomemben dogodek za Istrane 
in končno tudi za Izolo.
- Še kaj v zvezi s karavano?
- Pričakujemo, da bomo prišli v Izolo okoli desete ure in pol. Sprejem in 
pogostitev bo pred hotelom Marina^ na kolesu bosta tudi izolska županja Breda 
Pečan in istrski župan Stevo Žufič. Zupanov Pule in Umaga žal ne bo, ker imajo 
takrat svoj občinski praznik. Veslačev bo tokrat nekaj več, saj je pet jol že 
pripravljenih v Umagu. Veslali bodo tudi mlajši veslači in ne le veterani.

VESLANJE-BOZIC POBRAL VEČINO POKALOV
V Trstu so pripravili tradicionalno veslaško regato Bavisela na kateri sodelujejo 
mnogi znani veslači, vendar v neolimpijskih čolnih - jolah. Med 59 
prijavljenimi čolni je posadka v kateri sta veslala tudi Izolana Ljubo Garzarol in 
Egidio Krajcar zasedla četrto mesto in hkrati prvo mesto med veterani. Gre za 
regato dolgo 9 kilometrov, med veslači pa so bili celo aktualni olimpijski in 
svetovni prvaki. Na predvečer te maratone pa so imeli sprint regato na 200 
metrov, kjer je veslač Arga, Boštjan Božič prepričljivo ugnal kompletno 
italijansko elito in pobral cel kup prestižnih pokalov. Bilje superiorno najboljši 
v predtekmovanjih in v samem finalu ter je na ta način kar nekoliko razžalostil 
organizatorje, ki so prireditvi namenili izjemno pozornost.

JADRANJE - BREZVETRJE V KOPRU
V Koprskem zalivu je bila od petka do nedelje kriterijska regata za razrede 
Optimist, 470 in Laser. V slabih jadralnih pogojih so organizatorji izvedli manj 
regat od načrtovanih, od izolskih jadralcev pa so se bolje uvrstili: brata Dekleva 
v olimpijskem razredu 470, ki sta bila tretja, Luka Košir (Burja) ki je bil četrti 
in Aljaž Jadek (Olimpie), ki je bil peti v razredu Optimist. Rezultatov v razredu 
Laser žal nismo prejeli.

OLIMPICOV OXYGEN NAJHITREJI
V Portorožu so pripravili tradicionalno regato potovalnih jadrnic poimenovano 
Skipper Cup na kateri je tokrat sodelovalo 39 jadrnic v različnih razredih, med 
najhitrejšimi pa so bile tudi tri iz razreda Justin ten, ki sicer sodelujejo tudi na 
regatah za pokal tega razreda. Absolutno prvo mesto je pripadlo prenovljenemu 
in dodatno opremljenemu Oxygenu, ki je v lasti J.K. Olimpie. Jadrnico krmari 
Srečo Jadek, ob njem pa jadrajo mladi jadralci izolskega kluba. Po ocenah 
jadralskih strokovnjakov sodi zdaj Oxygen v deseterico najhitrejših slovenskih 
jadrnic.

ŠPORTNI PLES SLOVENIAN OPEN 2000 IZOLA
Plesni klub Fredi Izola in Mednarodni plesni center Fredi dance Ljubljana 
organizirata 13. in 14. maja prestižno plesno prireditev SLOVENIAN OPEN 
2000, ki je prvič uvrščena v koledar mednarodne zveze športnega plesa IDSF z 
denarnim fondom, ki bo pritegnil veliko število evropskih plesnih parov, saj 
pričakujejo okrog 500 parov oziroma 1000 plesalcev. Pokrovitelj prireditve, ki 
se bo dogajala v Športni dvorani v Kraški ulici je Občina Izola, ki je, ob 
številnih sponzorjih in donatorjih tudi finančno podprla to veliko plesno 
prireditev.

AKROBATSKI ROCK&ROLL
V soboto 6. maja pa bo v isti športni dvorani državno prvenstvo v akrobatskem 
Rock&rollu, ki ga organizira domači Titty Dance klub. Obeta se zelo dobra 
udeležba plesalcev tega atraktivnega plesa, ki se bodo ob 15. 30 pomerili v 
predtekmovanju, ob 19.30 pa bo na programu veliki finale. Ljubitelji plesa, 
glasbe in akrobacij ste vljudno vabljeni.
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NOGOMET-2. DL 
TOČKA Z VODILNIM KOPROM 
AVTOPLUS : KOPER 1:1 (0:11
Avtoplus Korte: Frankarli 7,5, Sotlar 6, 
Dovžak 5,5 (Mamilovič 5,5), Furlanič 6,5, 
Omanovič 6,5, Vučenovič 6 (Božič -), 
Kariž 6, Gregorič 5,5, Malikovič 6, Peršič 
5,5, Lokaš 5,5 (Luznar 5,5)
Kortežani so proti vodilnemu Kopru 
odigrali dobro in taktično zrelo, 
rezultat tega pa je velika točka, ki vsaj 
vrača moralo, če ne tudi upoe na 
obstanek. Strelec izenačujočega 
zadetka je bil Furlanič (80).
Dejstvo je, da so Kortežani v tekmah 
spomladanskega dela igali dobro in bi 
si gotovo zaslužili obstanek v družbi 
drugoligašev. Žal so v prvem delu 
nabrali vse premalo točk, tako da jih 
od obstanka zdaj loči že 11 točk, do 
konca prvenstva pa je še šest tekem in 
možnih 18 točk. Toda nobena od 
tekem ne bo lahka, saj jih že v nedeljo 
čaka srečanje z drugouvrščenim 
Taborom v Sežani.

NOGOMET-3. DNL
TEIMONT ŠMARJE - MNK IZOLA 0 -1
Na neravnem in težkem terenu na 
Gažonu so Izolani v borbenem a zelo 
fair srečanju priigrali nove tri točke in 
se zelo približali obstanku v 3. SNL - 
zahod. Izolani so imeli več od igre. 
lepa kombinatoma igra pa je prinesla 
tudi štiri izredne priložnosti. Dve od 
teh je zgrešil mladi reprezentant 
KremeilOVrč. vendar seje v 52. minuti 
odkupil in dosegel izredno lep gol s 
"škarjicami". Kljub odsotnosti 
Markežiča in Bašiča so izolani 
pokazali srčno in borbeno igro in 
povsem zasluženo zmagali.

MNK IZOLA - NK RRDA VIPOLJE 0 - 0
V tekmi zadnje in prvo uvrščene ekipe v 
ligi je bila prikazana taktično zrela igra 
obeh ekip. Izolani so imeli več od igre 
in plod tega je bilo nekaj priložnosti, žal 
neizkoriščenih. Gostje praktično niso 
streljali niti enkrat na gol lzolanov. 
Najslabši akter srečanja pa je bil prav 
gotovo SOdnik. ki ni dosodil očitne 
enajstmetrovke za Izolane po prekršku 
nad Rožičem

NK GALER ANKARAN - MNK IZOLA 0 - 0
V obalnem derbiju so Izolani povsem 
nadigrali Ankarančane, a kljub temu 
osvojili le točo. Dvakrat so zadeli 
prečnik ankaranskega gola, trikrat bili 
sami pred vratarjem Galeba, za konec 
pa je vratar še ubranil enajstmetrovko 
lzolanov po slabem strelu KremenOViČO. 
Te številke povedo vse o premoči 
lzolanov.
V nodello ob 16. uri v Izolo prihala 
Tolmin.

ROKOMET-ČLANI
MRK Izola Hoteli Morje Portorož - RK 
Inles Riko Ribnica 19:25(0:12)

KAPUČINO
Sp***

STREUAŠTVO - USPEH NA DRŽAVNEM PRVENSTVU
Sklepni del tekmovalne sezone 1999/2000 se je zgodil z nastopom na 
državnem prvenstvu v streljanju z zračno puško, ki se je odvijalo v 
Ljubljani dne 15. in 16.4.2000.
Na omenjenem državnem prvenstvu so naš klub zastopali: Mladinka :
Rožič Mateja Mladinci - ekipa : Dolher Gašper. Rožič Andrej, lakomin
Jan Rezultati, ki so jih dosegli naši mladi strelci na sklepnem tekmovanju 
kronajonačrtovano delo\ klubu in ambiciozne cilje, ki smo si jih 
zastavili na začetku sezone.
Rožič Mateja - 3. mesto v konkurenci mladink z rezultatom 478.7 kroga 
(play off); dosežen rezultat je vrhunski. Tako je Mateja še enkrat več 
opozorila nase in z dosežkom na uradnem tekmovanju potrkala na Vrata
reprezentance.
Mladinci ekipa - 4. mesto s skupnim rezultatom 1666 krogov ; odličen 
rezultat potrjuje dobre rezultate, ki so bili doseženi že med sezono. Žal 
so imeli fantje smolo, saj jim je tretje mesto izmaknila Olimpija za samo 
en krog.
Dolher Gašper - 5. mesto v konkurenci mladincev z rezultatom 668.4 
kroga (play off) ; tudi ta rezultat je na meji vrhunskega dosežka. Za 
Gašperjem je sezona odličnih rezultatov, kar je uspel potrditi tudi na 
sklepnem tekmovanju.
ROŽiC Andrej - 23. mesto v konkurenci mladincev z rezultatom 553 
krogov in Jakomin Jan - 31. mesto v konkurenci mladincev z rezultatom 
544 krogov
Glede na izjemne dosežke smo v klubu upravičeno zadovoljni. Dosežki 
potrjujejo dolgoletno delo usmerjeno k mladim kadrom kluba in veliko 
mero odgovornosti strelcev samih. Menimo, da gre ob strelcih pohvaliti 
tudi požrtvovalno delo trenerja Enia BOŽIČa. ki je skozi sezono uspel 
pripraviti strelce za dosego takšnih rezutatov.

MRK Izola Hoteli Morje Portorož: 
Vončina, Gregorič, Ropotar 5(1), 
Čebular 2, Cah, Božič 4, Hodžič 1, 
Bubnič, Cetin 1, Muha M. 6, Sovdat, 
leger

zolani so v četrtem krogu končnice 
lržavnega prvensta nastopili občutno 
slabljenj. GologranC je zaradi težav z 

nastanitvijo odpotoval domov, poleg
Korošca pa so manjkali še VllkOViČ, 
Boštjan Muha in Klobas Po začetnem 
vodstvu domačih z zadetkom Matjaža 
Muhe v 2' srečanja, so gostje takoj 
prevzeli pobudo in v naslednjih desetih 
minutah dosegli 6 zaporednih zadetkov 
in si tako, kot se je izkazalo ob koncu 
priigrali neulovljivo prednost. 
Varovanci trenerja Fredija RadOjkOViČa 
so se le nekoliko zbrali. 5-1 obramba s 
poudarkom na najnevarnejšem 
gostujočem igralcu NatanU HOjČU je 
prinesla nekja več uspeha in tudi 
Martin Gregorič v vratih je branil zelo 
dobro.
Tako so v 27' Izolani prišli na vsega 3 
zadetke razlike, 8:11, in imeli še žogo v 
rokah. Cetinje zgrešil sedememetrovko 
in gostje so uspeli izid povišati, ter 
zaključiti polčas s 4 goli prednosti. Tudi 
v drugem delu so Izolani lovili razliko. 
Po desetih minutah so prišli na vsega 

■dva zadetka (12:14) in to razliko držali 
vse do 43' minute. Takrat pa so z dvemi 
napakami v napadu omogočiligostom 
da s hitrimi protinapadi preko Pajniča 
izid ponovno povišajo in si priigrajo 
zmago, saj utrujeni izolski igralci niso 
več zmogli preobrata. Z igralci, kijih na 
žalost izolski trener ni imel na 
razpolago, bi se mogoče rezultat gibal 
tudi drugače, tako pa je končni izid kar 
pravičen.
Fredi Radojkovič "Igrali smo preveč z 
rešpektom proti ekipi, ki je nujno 
potrebovala točke.V začetku so nam 
pobegnili in smo jih morali loviti. V 
drugem delu smo se priližali, vendar je 
višja fizična pripravljenost in 
izkušenost prevagala in smo tekmo 
izgubili."
DERBIJA SPLOH NI BILO
Andor JadranJzola H.M. 30:17 (16:6)
Izolani so pri sosedih, ki se še vedno 
borijo za obstanek odigrali tako slabo 
srečanje kot ga ne pomnijo niti 
najstarejši ljubitelji rokometa v našem 
mestu. Rezultat pove vse: šlo je za igro 
mačke z mišjo. Pa smo sredi prvenstva 
še verjeli, da se bomo obdržali prav na 
njihov račun.

\ POGLED S 
f STRANI

Piše:
ŽARE

za Kapučino Sport

Prazniki so dodobra premešali tekmovalni utrip. 
Vendar pa je bilo rokometa za vse okuse. 
Tekmovalno so Izolani "prijateljsko" prepustili 
točke Ribničanom. Zanimiva tekma, vendar

Izolani je s svojimi jeziki nikakor niso mogli dobiti. 
Igralna disciplina, igralci kot da tekmujejo kdo več 
"zna", vlada deset minut, nato po odklop in 
nasprotnik naredi neulovljivo razliko. Fredi v 
nehvaležni vlogi poizkuša, toda vse ostaja 
nedorečeno. Skromen izbor igralcev (Izolo je 
zapustil tudi Gologranc), večji apetiti v kadetski 
konkurenci, tisto malo pravih članov pa trenira po 
"svojih" močeh. Ob vseh peripetijah pa morajo 
igralci (člani in kadeti) le športno vzdržati in 
končati to prvenstvo. Tempo bo sedaj hitrejši, včeraj 
proti Kozini, v nedeljo pa v Izoli gostuje Slovan. 
Ker rezultati niso več v prvem planu, upajmo, da 
bodo igralci le dostojno zastopali svoj klub. Pri 
dekletih je trenutno "članska" ekipa v drugem 
planu, vse je podrejeno nedeljskemu finalu kadetinj. 
Nedeljsko polfinale (Zagorje, Krim, Celje) so v

velikem slogu premočno dobile, neskromno se 
tako nadejajo novega državnega naslova. Sicer pa 
se dekleta lahko pohvalijo še s prvim mestom na 
močnem turnirju v Italiji, ob vsemu pa ne morem 
mimo veteranskega turnirja. Zopet se je v Izoli 
zbralo lepo število ekip, nekdanji zvezdniki 
dokazujejo, da česar se dobro naučiš pač ne 
moreš pozabiti. Toliko lepih potez si je bilo 
vredno ogledati. Zmagovalci, vsi ki so nastopeli. 
Rokometni utrip se nadaljuje, vsem bomo še 
zaplesali.

http//izola.gvcri.net
POD BELVEDERJEM
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ROKOMET - Kadetinje - Polfinalni turnir
ŽRK Bajc Daewoo Izola - ŽRK Zagorje 27:13(15:6)
Bajc Daewoo Izola: Bošnjak N., Franovič 1, Adamič 7(1), Hadžič 1(1), 
Šverko, Petrinja 7(1), Sušelj, Mitruševska 2, Čvorak 3, Argenti 1, Škorjanc, 
Štefančič, Hrnjič 5, Božič, Dujc
ŽRK Bajc Daewoo Izola - Puv Nivo Celje 33:18(17:10)
Bajc Daewoo Izola: Bošnjak N., Franovič 1, Adamič 8(1), Hadžič^ Šverko, 
Petrinja 5, Sušelj 1, Mitruševska 4, Čvorak 8, Argenti 1, Škorjanc, 
Štefančič, Hrnjič 3, Božič, Dujc
V izolski dvorani je bil v nedeljo polfinalni turnir za kadetinje. Prepričljive 
zmagovalke so bile domače igralke, ki so najprej premagale ekipo iz 
Zagorja, v finalni tekmi pa še Celjanke Končni rezultati POVedO VSe, Saj SO 
bile IZOlanke boljše V Obeh tekmah. V tekmi z Zagoprjem so bile izenačene 
le uvodne minuta. Kmalu so si domače prigrale 7 zadetkov prednosti, 12:5, 
in tekme je bilo konec. V finalni tekmi so se Celjanke tudi kosale z našimi le 
v začetnih minutah, do 4:3. Z delnim izidom 6:0 pa so Izolanke povedle 
11:3 in njihov trener BOTiS čuk je lahko ponudil priložnost vsem igralkam, 
ki jih je imel na razpolago. Vse so zadovoljile in uspešno odigrale, ter 
pokazale, da lahko pridejo še zelo daleč. Finalni turnir bo že to nedeljo, 
7.5.2000, tudi v izolski športni dvorani. Poleg naših deklet pa bodo 
nastopile še ekipe Jelovice iz Škofje Loke, Žalca in Celja.
MLAISI DEČKI
soboto, 22.4. seje ekipa mlajših dečkov b ( letnik 88 ) MRK Izola, katere je 
vodil trener Tone Barič udeležila rokometnega turnirja v Sežani na katerem 
je sodelovalo nekaj več kot 30 slovenskih ekip v različnih kategorijah.
Naši "fantiči" so osvojili 1. Mesto in s tem dokazali da lahko na njih v 
prihodnosti še kako računamo.
MRK IZOLA : RK NOVA GORICA 11: 6 Tekma je bila na visoki ravni, saj so se 
izolani maščevali za ligaški poraz pred tremi tedni. Naši so bili skozi v 
vodstvu in zmaga ni bila nikoli ogrožena.
RK ALEŠ PRAZNIK : MRK IZOLA 3 : 12 Ekipi sta se dodobra spoznali pred 
polfinalnim turnirjem. Izolani so dobro odigrali vso tekmo. Posebej zaradi 
obrambe, je bila tekma odločena že v prvem polčasu.
RK MIT0L SEŽANA : MRK IZOLA 7:8 Obe ekipi sta imeli še odprte možnosti za 
prvo mesto, saj sta bili do tedaj še neporaženi. V zelo zanimivem in 
izenačenem dvoboju je izolska ekipa ob polčasu imela le gol prednosti. A to 
je zadostovalo, da so domačini iz Šežane tesno klonili ravno proti našim. 
MRK IZOLA : Š.D. JANČAR 9 : 1 Kljub utrujenosti so naši fantje povsem 
nadigrali nasprotnika. Rezultat pove vse. Ob odlični obrambi in 
protinapadih je zanimivo, da so naši fantje dosegli le en gol na postavljeno 
obrambo. Za Izolo so igrali: REDŽIč Amel. G0MEZELI Rok, SRABOTIč Uroš. 
JURMAN Rok, KLEVA Matej. ŠRAB0TIČ Matej, KALIGARIČ Miran in MARTINČIČ lan

NAMIZNI TENIS PETRI KUKOVEC ZLATO IN BRON
Prejšnjo soboto in nedeljo je v Murski Soboti potekalo drŽRVIIO prVCIlStVO 
Za mlajše pionirje In mlajše pionirke posamezno in dvojice. Največ uspeha 
je tokrat imela Petra KUkOVeC, ki je v igri dvojic skupaj z Jerič iz Velenja 
osvojila 1. mesto. V finalu sta premagale z 2:1 Budihno in Pintar, 
kombiniran par iz Vrtojbe in Ljubnega. Zelo dobro je tokrat igral v 
posameznem delu Sìmoìl Frank, ki je v predtekmovalni skupini zasedel 
drugo mesto in tako za malo zgrešil uvrstitev v zaključni del prvenstva. Z 
igro je navdušil tudi Matjaž TrbOVC. ki je osvojil tretje mesto v 
predtekmovalni skupini.
V nedeljo se je v Radencih končalo 8. mednarodno prvenstvo RS Za 
mladince in mladinke. V konkurenci reprezentanc desetih držav, sta za 
državno reprezentanco nastopili tudi Izolanki Erika JaUŠevaC in lana Ludvik. 
Najuspešnejša od slovenskih igralk je bila ravno Jana Ludvik, ki se je v 
posameznem delu uvrstila v finalni del tekmovanja.
Največji uspeh pa je dosegla v igri dvojic skupaj z Burgarjevo iz Mengša, 
kjer sta se uvrstile mod OSem najboljših Za med štiri sta izgubile s prvima 
nosilkama Czernyik/Potu iz Madžarske z 0:2. Z igro in odnosom do igre je 
tokrat popolnoma zadovoljila tudi Erika laUŠOVaC. V posameznem delu je 
osvojila tretje mesto v predtekmovalni skupini. Skupaj z Grum iz Križ pa se 
je v igri dvojic uvrstila med 16 najboljših.

* V fitnessstudio
J Ljubljanska 51 / tel. 648-042
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-skupinski družinski popusti 
program za učinkovito hujšanje 

- izredno ugodne karte za mlade 
- brez letne vpisnine 

Obiščite nas 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli

IZOLSKI VESLAČI ZOPET 0SPEŠNI
Od zadnjega poročanja smo izolski veslači nastopili na dveh regatah - na Riedu in 
Portorožu. Na obeh regatah smo dosegli lepe uspehe, kar pomeni da se v Izoli dobro 
dela.
Regata na RledU je bila za veslače zelo pomembna saj se je štela kot kriterijska, za 
prvi širši reprezentančni izbor, za nastop na bližnjih mednarodnih regatah. Ker si 
regate vrstijo zelo pogosto smo se trenerji odločili, da se nastopi predvsem pri članih 
ločeno in sicer bo prva garnitura članov - olimpijskih kandidatov nastopila v 
Duisburgu, druga skupina pa v italijanskem PiedilUCIL kjer bodo nastopili predvsem 
obalni veslači. Mladinci bodo nastopili na obeh tekmah (Munchen, Brno). Rezultati 
na prvi tekmi bodo vodilo za sestavo kombiniranih posadk na drugi tekmi.
Na kriterijski regati na Bledu so veslači veslaškega kluba >4Z0LA« Izola nastopili več 
kot uspešno, poleg tega, da je Erik TUL veslal v njegovi običajno dobri formi so se 
izkazali tudi mlajši veslači in sicer Toni 8ARAČ v enojcu ter Branko BAUK in Bine 
PIŠLAR V dvojnem dvojcu. Vsi trije bodo na regati v Munchnu nastopili v okviru 
mladinske reprezentance Slovenije, poleg teh treh veslačev bo na regati nastopil še
Tomaž HVALA in Andrej KRIŽMANČIČ v dvojnem dvojcu,Ernad RASTODER v enojcu za

Omeniti velja tudi veslače »AR6A« - BOŽIČ Boštjana, ŽOLGAR Igorja ter GUSTINČIČ 
Tilena, ki bodo potrjevali svojo formo na kriterijski regati v Piedilucu, zaradi dvojne 
funkcije trener-veslač pa je zvezni trener MilOS JANŠA odsvetoval nastop BUTINAR 
IZtOkU čeprav je tudi on pokazal solidno pripravljenost. Trenutno evidentni kandidat 
za nastop na Oi V Slldneyu Erik TUL -član VK »IZOLA« Izola pa bo nastopil na 
kriterijski regati v nemškem Duisburgu in sicer v enojcu in dvojnem dvojcu s 
koprčanom MIZERIT Davorjem.
Rezultati blejske regate - sobota: Enojec pionirji ANTONČIČ Dean - 4.mesto, enojec 
mladinci BAUK Branko - 9.mesto, BARAČ Toni - 4.mesto, PIŠLAR Bine - 6.mesto, dvojni 
dvojec pionirji H0TU1EC Miha, MEDVEŠČEK Boštjan - 4.mesto, dvojec brez krmarja 
mladinci HVALA Tomaž, KRIŽMANČIČ Andrej - 5.mesto, enojec članice PRELAZ 
Aleksandra - 4.mesto, dvojni dvojec mlajši mladinci RAIMONDI Matjaž DURIČ Marko - 
Imesto, enojec mlajši mladinci RASTODER Emad - Imesto. enojec člani TUL Erik - 
2.mesto, enojec mlajše mladinke BABIČ Nika - 2.mesto, BOŽIČ lana - 4.mesto vsi člani 
VKiiIZOLAii.
Rezultati veslačev nARGAn: enojec mladinci KRAJCAR Erik - Intesto, enojec člani HRVAT 
Daniel - llmesto, JOVIČIČ Zoran - 16.mesto, BOŽEGLAV Igor - lO.mesto, ŽOLGAR Igor - 
Intesto, BOŽIČ Boštjan - S.mesto, enojec mladinke REHAR Maja - 3.mesto, enojec 
mlajše mladinke KLARIČ Janja - Intesto.
Nedelja: Enojec članice PRELAZ Aleksandra - S.mesto, enojec pionirji HOTUJEC Miha - 
9.mesto, enojec mladinci BARAČ Toni - Intesto, dvojni dvojec mladinci HVALA Tomaž 
KRIŽMANČIČ Andrej - Intesto, BAUK Branko, PIŠLAR Bine - Intesto, dvojni dvojec mlajši 
mladinci DURIČ Marko, RASTODER Ernad - Intesto, dvojni dvojec mlajše mladinke BOŽIČ 
lana BABIČ Nika - Intesto, enojec mlajši mladinci RAIMONDI Matjaž - 8.mesto, dvojni 
četverec mladinci BAUK, BARAČ, KRIŽMANČIČ, PIŠLAR - Intesto, dvojni dvojec pionirji 
MEDVEŠČEK Boštjan, ANTONČIČ Dean - Intesto,
-Idvojni četverec - kombinacija Izola, DE Branik, Nautilus TUL Erik, SULČIČ Iztok, MIZERIT 
Davor, NIPIČ Iztok - Intesto; veslači (razen zadnjih treh) so člani VK »IZOLAii Izola.Veslači 
Arga so drugi dan nastopili tudi z mlajšimi kategorijami, dosegli so sledeče rezultate: 
enojec članice REHAR Maja - Intesto, dvojni dvojec člani BOŽIČ Boštjan, GUSTINČIČ 
Tilen - Intesto, BUTINAR Iztok, ŽOLGAR Igor - Intesto, enojec mladinci KRAJCAR Erik - 
Intesto, dvojni dvojec mladinci VIDAKOVIČ Miljen, HLAJ Samo - lO.mesto, enojec člani 
JOVIČIČ Zoran - Intesto, BOŽEGLAV Igor - 6.mesto, dvojni dvojec mlajši mladinci MEZGEC 
Andrei, PULIN Jan - Intesto, enojec mlajši mladinci KERIN Kristjan - 6.mesto, dvojni 
dvojec mladinke REHAR Maja, USTOLIN Chiara (CC Saturnia] - Intesto.
Tekmovalni sistem na blejski regati je tako sestavljen, da morajo kandidati za 
reprezentanco obvezno prvi dan veslati v enojcih, drugi dan pa v dvojnih dvojcih in 
Četvercih Letos so prvič na blejski regati nastopili tudi veslači tujih klubov in sicer iz 
Italije (Lazio, Saturnia in Pullino), kar je regati dodalo še nekaj več mikavnosti. 
Regata sama je pokazala, da se v klubih dobro dela - baza veslačev se nenehno širi in 
da pri veslanju v večini primerov ni možno spati na starih lovorikah. Letos je kar 
nekaj lanskih reprezentativcev izpadlo iz prvega kroga reprezentančnih nastopov, 
naslednjo možnost bodo imeli na mednarodni blejski regati v juniju ko se bo 
dokončno sestavilo vse tri reprezentance (mladinsko, člansko B in člansko A).
Ta vikend pa smo veslači vesla namakali V portoroškem Zalivu in to kar uspešno. 
Člani veslaškega kluba IZOLA IZOla Smo OSVOjili ekipno Intesto (119 točk) za 
domačinom Piranom (157 točk) in pred Argom (77 točk). Na regati je sodelovalo 10 
klubov iz Slovenije in Italije s 315 veslači. Manjkali so nekateri reprezentanti, ker so 
sodelovali na testnih pripravah na Bledu (med njimi tudi TUL Eriki.
Rezultati regate: enojec mlajši mladinci RASTODER Ernad - Imesto, RAIMONDI Matjaž - 
6.mesto, dvojni dvojec mladinci BAUK Branko, PIŠLAR Bine - Imesto, HVALA Tomaž 
KRIŽMANČIČ Andrej - Imesto, enojec nlonlrke OKORN Tea - 5.mesto, enojec mlajše 
mladinke BABIČ Nika - Imesto, BOŽIC Jana - S.mesto, dvojni dvojec pionirji PRELC 
Gašper, VIČIČ Miha - Imesto, enojec mladinci BARAČ Toni - Imesto, HVALA Tomaž - 
Imesto, enojec pionirji ANTONČIČ Dean - Imesto, MEDVEŠČEK Boštjan - Imesto, 
HOTUJEC Miha - 3.mesto, UUBIČ Dejan - Imesto, dvojni dvojec mlajše mladinke BABIČ 
Nika BOŽIČ Jana - Imesto, enojec članice PRELAZ Aleksandra - Imesto, dvojni dvojec 
mlajši mladinci RASTODER Ernad, RAIMONDI Matjaž - Imesto, dvojni četverec BAUK, 
BARAČ,KRIŽMANČIČ, PIŠLAR • Imesto - vsi člani VK »IZOLAii Izola.
Rezultati argovcev: enojec mlajši mladinci KERIN Kristjan - Imesto, MEZGEC Andrej - 
Imesto, dvojni dvojec mladinci (kombinacija Ljubljanica-ArgoJ TRKOV Mitja KRAJCAR 
Erik 3.mesto, VIDAKOVIČ Miljen, HLAJ Samo - Imesto, enojec mlajše mladinke KLARIČ 
Janja - 3.mesto, enojec člani BOŽEGLAV Igor - Imesto, HRVAT Daniel - Imesto, dvojni 
dvojec pionirji BRAZZATI Luka. MENCINGER Matija - Imesto, enojec mladinci MARTIČ 
Mitja - S.mesto, KRAJCAR Erik - 2.mesto, KERIN Izidor - Imesto, enojec pionirji ZULIAN Jan 
- Imesto, ZULIANI Ivan - Imesto, LANGRŠEK Matej - Imesto. KRAJCAR Luka - S.mesto, 
enojec mladinke REHAR Mala - imesto, dvojni dvojec mlajši mladinci PULIN Jaa 
MEZGEC Andrei-Imesto.
Naslednja regijska regata nas čaka 14.maja v Trstu sicer pa reprezentančni nastopi v 
Munchnu. Proga je umetno narejena in ni nič kaj prijazna, običajno piha nasproten 
veter, kateri po svoje kroji uvrstitve. Upajmo, da bo našim veslačem skrojil proge po 
meri kot si jo želimo. (Vlado Krulčič)_______________________________________
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Pred nastopom na polfinalu so bile kadetinje skupaj z 
mladinkami na turnirju v Italiji, v Gaetti. Obe ekipi sta navdušili 
in v močni mednarodni konkurenci (premagale so ekipe iz 
Poljske, Italije, Avstrije, Romunije..) osvojile prvo mesto.
Še najprestižnejša zmaga je bila tista mladink nad kadetsko 
reprezentanco Poljske z rezultatom 31:25, kjer so se zares izkazale 
tudi z odlično igro. Odlične igre naših deklet pa so botrovale tudi 
večjemu številu ponudb, za udeležbo na različnih turnirjih, med 
drugim tudi na turnirju na Poljskem, kjer nastopajo samo nacionalne 
selekcije, Izolanke pa so bile povabljene kot klub. Potovanje v Italijo 
so mlade izolske igralke izkoristile tudi za ogled Pompejev. 
Rokometni spored za prihodnji vikend v ženski konkurenci je 
ponovno zelo pester. Poleg kadetinj, bodo v soboto članice gostovale 
v dvorani Poden v Škofji loki in odigrale prvenstveno tekmo z 
Jelovico. V Izolski športni dvorani pa bo v soboto zjutraj finalni 
turnir za mlajše deklice B, kjer bodo poleg domačih igralk igrale 
še ekipe Zagorje, Žalca in Celja.
___________________________________________________________________ŠE

7 DRŽAV IN 28 EKIP NA 
RODINOVEM MEMORIALU
Minuli vikend seje v Izoli zbralo 28 veteranskih rokometnih ekipi 
iz Hrvaške, Italije, Češke, Jugoslavije, Avstrije, Latvije in 
Slovenije. Nastopili so v treh moških in eni ženski kategoriji.
Prvi dan, to je petek, je bil namenjen predvsem sprejemu ekip in 
spoznavanju. V Casinoju Portorož je bil opravljen žreb in sodelujoči 
so se nato zabavali v istem lokalu, kjer so nekateri dobili kar lepe 
nagrade z lističi Binga. Drugi dan so bili na sporedu kvalifikacijski 
dvoboji v moškem delu, dekleta pa so odigrala tudi finale. Duplje in 
Beograd sta bili v predtekmovalnih skupinah najboljši. V finalu pa so 
bile gostje iz Beograda veliko boljše in prepričljivo zmagale. Tretje 
mesto je pripadlo Velenju. Najboljša igralka in vratarka prihajata tudi 
iz vrst Beograda, Dragana Pešič in Slavka Smiljanič sta se okitili s 
tem naslovom.
Med veterani nad 40 let so bili v predtekmovalnih skupinah najboljši 
igralci iz Zasavja in Kvarnerja iz Reke. V finalu so nato slavili 
Zasavci. Tretje mesto je pripadlo igralcem Lazia iz Rima. Najboljši 
vratar prihaja iz zmagovalne ekipe Zasavja, Ivan Ramšak, najboljši 
igralec pa iz poraženega finalista, Vlado Lipovič.
Med veterani nad 35 let so se v finalu pomerili Tržič in Branik, ki sta 
zmagala v svojih predtekmovalnih skupinah. Boljši so bili igralci 
Tržiča, ki so zmagali pred Branikom iz Maribora in Jadranom iz 
Hrpelj. Najbojši vratar prihaja iz ekipe Tržiča, Janez Ribnikar, 
najboljši igralec pa iz Branika, Darko Kočar.
Najmlajši veterani nad 30 let so odigrali liga sistem in po 4 krogih so 
največ točk osvojili igralci Zasavja, pred Ribnico. Tretje mesto je 
pripadlo domači ekipi Izole. Iz Zasavja prihaja tudi najboljši igralec 
Aljoša Žibret, medtem ko je najboljši vratar iz ekipe Ribnice, Amir 
Parezanovič.
Udeleženci so zadovoljni zapustili Izolo, saj je vse potekalo brez 
najmanjših težav, le za šankom je prehitro zmanjkalo določene 
tekočine. Kljub izredno borbenim in živahnim srečanjem so po koncu 
vsi ostali prijatelji in se bodo prihodnje leto ponovno preizkusili na 
istem parketu.

POLOŽNICE ZA ŽAFRAN
Ob kar nekaj podražitvah, ki so nas doletele v začetku meseca maja (od že 
tradicionalnih bencinskih do elektrike) je precej hude krvi povzročila tudi 
informacija, da bo treba za vsako plačilo položnice pri Banki Koper odšteti 
180 tolarjev, neglede na to, za kolikšen znesek je napisana položnica. To 
seveda lahko pomeni, da bo občan, ki bo plačal 400 tolaijev za odvoz smeti 
moral še polovico zneska odšteti banki. Na drugi strani pa je res, da bodo tisti, 
ki morajo nakazovati visoke zneske pri tem nekoliko lažje shajali.
Na Banki Koper pa pravijo, da se za takšen ukrep niso odločili kar tako 
ampak zaradi spreminjanja naših navad, času in razvoju primemo. Tako-le so 
pojasnili njihovo odločitev.

Banka Koper pojasnjuje
ZAKAJ RAVNATI PO STAREM?
S prvim majem uvajamo v Banki Koper fiksne tarife pri 
plačevanju položnic, ki ne bodo več odvisne od višine zneska, 
ampak od načina plačila. Z novim načinom obračunavanja 
storitev želimo v banki vzpodbuditi komitente k sodobnejšim 
načinom plačevanja položnic, ki so ne samo udobnejši, temveč 
tudi mnogo cenejši v primerjavi s plačili pri bančnem okencu.
Že pri plačilu desetih položnic je, v primerjavi s plačili preko bančnega 
okenca, možno prihraniti 1.300 tolarjev s plačilom preko i-Net 
Banke, 1.600 tolarjev preko trajnika ter 600 tolarjev s plačilom preko 
Banke na domu in depozitne enote bankomata pa. Koliko lahko na ta 
način prihranimo v enem letu, ni potrebno posebej poudarjati. Poleg 
prihranka denarja pa pomenijo sodobni načini plačevanja tudi 
prihranek časa, saj ni potrebno čakati v vrsti.
V Banki Koper pričakujemo, da bo posledica uporabe sodobnih oblik 
plačevanja položnic, manjše število obiskov v banki. To pa je tudi 
glavni namen ukrepa, saj se bodo lahko na ta način bančni uslužbenci 
še bolj posvetili drugim zahtevam komitentov, predvsem svetovanju.

KAJ TOREJ NUDI BANKA?
Hitra plačila položnic in virmanov ter prenose med računi omogoča 
i-Net Banka. Je preprost in udoben način poslovanja poreko Interneta, 
ki komitentom Banke Koper prvi v Sloveniji ponuja tudi GSM 
bančništvo in poslovanje s karticami Activa in Activa - Eurocard/ 
MasterCard. Ob tem ne gre zanemariti niti možnosti vezave sredstev 
preko Interneta in drugih naročil storitev, pregleda nad premoženjsko 
bilanco, izpisa prometa, poslovanja na podlagi pooblastil in 
opravljanja drugih storitev.
Tudi z Banko na domu je za nujna opravila pot v banko resnično 
odveč. Za plačilo položnic, dvig obvestil o pokojnini ali čekovnih 
blanketov je dovolj izpolniti in podpisati nalog "Banka na domu" in ga 
v ovojnici oddati v najbližji poštni nabiralnik (poštnina je plačana) ali 
na posebej označeno mesto v bančni enoti.
Plačevanje nekaterih ali vseh mesečnih položnic prek trajnika 
prihrani komitentom skrbi, da bi morali paziti na zapadlost prejetega 
računa, izognejo se čakanja v vrsti in predvsem zamudnim obrestim. 
Poleg tega je trajnik tudi del posebnega družinskega paketa pri Banki 
Koper, ki prinaša še več ugodnosti pri uporabi drugih storitev.
Prav tako je enostavno plačilo položnice preko bankomata z 
depozitno enoto. Komitent potrebuje le kartico Activa-Maestro in 
osebno številko, kiju prejme ob odprtju tekočega računa. Za vse ostalo 
poskrbijo navodila na zaslonu bančnega avtomata. Če na računu ni 
dovolj sredstev, lahko komitent preko bankomata položi tudi gotovino.

112 - nujni primeri 
600-980 - Reševalna postaja Izola 
645-830 • tel. centrala ZD Izola

MAJNDIKAC je tednik izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 066/ 600-010, fax. 066/600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Miste j, K. Bučar,
T. Ferluga, M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Založnik/elektronskiprelom : GRAFF1TLINE d.o.o., Izola; lel.066/ 600-010
e-mail: MANDRAC @ S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAF1KA BORI, Izola
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SK1AD RS
za ljubiteljske kulturne dejavnosti 

Območna Izpostava Izola 
tel.: 600 830

PETEK, 5. maja v Kulturnem domu Izola
VEČER SKUPINE STEPS
Ob 20. uri :Srednješolska skupina STEPS

MALI PRINC SE VRNE
Režija: Vesna Jugovac 
Vstopnina 500 Sit

Ob 21. uri :Odrasla skupina STEPS v

Z ANDREJO V SOBOTNO NOC

PRIVOŠČITE Sl KULTURO !
Center za kulturo, šport in prireditve Izola

Kulturni center Izola
Bazoviška 4, tel.: 645 571

Program prireditev v Kulturnem 
domu v mesecu maju 2000

ÌALGA
razstava

JADRANA
POSINKOVIČA.

Režija: Zvonka Radojevič 
Vstopnina: 500 Sit

Petek, 19. maja ob 20.30 v Kulturnem domu Izola
Premiera skupine 
STEPS
Slawomir Mrožek ____

KAREL
Igrajo: Mateja Palčič, Marja Ličen, Jernej Žakelj,
Režija: PRIMOŽ GREŠAK

Komedija absurda, ki razkriva človekovo slo po ubijanju in gledalcu 
zastavlja vprašanje, kje so etične meje ubijanja in kdo je sploh lahko 
ubijalec. Avtor nas pripelje do spoznanja, daje lahko ubijalec vsak, 
predvsem pa "normalnež" in daje vsak človek hkrati tudi žrtev samega 
sebe.
Vstopnina : 1.000 Sit, študentje, dijaki 500Sit

LAGALERIJA INSÙ
otvoritev razstave
v petek, 5maja ob 19. uri v

TOMAŽ 
LUNDER-

fotografu^^^^B 
^kinoODEONizol a -
* Petek 5.5., Sobota 6.5. in Nedelja 7.5 ob 18.30 in 20.30 uri, — 

Ponedeljek 8.5,Torek9.5 in Sreda 10.5ob20.30 uri v

: JEBIGA slovenska komedija 

Režija in scenarij: Miha Hočevar
Vloge: Matej Družinik, Marko Miladinovič, David Furlan, Polc 
Juh,...

yTijvu'j fKIffJ mZ'Ml
It. 05.2000 OB 20.30 URI
"ŽIVLJENJE JE LEPO", ČE SE ZNAMO VRNITI K 
PRVOBITNI NARAVI.
PO "IDIOTIH" IN "PRAZNOVANJI" ŠE TRETJI DANSKI 
FILM, POSNET PO PRAVILIH DOGME 95

MEDNE
MIFENES SIDSTE S ANG

Berlin 99: nagrada Srebrni medved 
Iben Hjejle, Jesper Ashold,
režiser: Soren Kragh ■ Jacobsen_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

BORZA ZNANJA 
IZOLA 
MATIČNA 
KNJIŽNICA
Oktobrske revolucije 1,
6310 Izola, 
telefon: 066/ 66 31 285, 66 31 284. 
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si 
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure

KAKO DO STORITEV BORZ ZNANJA?
Obiščite ali pokličite Borzo znanja v Izoli, ki deluje za področje 
primorske. Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s 
katerimi bomo previdno ravnali. Povedali nam boste svoje želje po 
znanju, informacijah ali spretnostih. Preverili bomo, ali so podatki, 
ki jih potrebujete, na voljo v naši bazi informacij. V tem primeru 
vam bomo posredovali ime in telefonsko številko naših članov, ki 
vam lahko pomagajo. Če med našimi člani še ni ljudi, ki bi lahko 
zadovoljili vaše potrebe, se bomo potrudili in jih poskusili najti s 
pomočjo oglaševanja v medijih.
Oglaševanje je anonimno in brezplačno.

AKTUALNA UČNA POVPRAŠEVANJA:
* Gojenje deževnikov;
* Znanje kaligrafije;
* Izdelovanje nakita iz zlata in drugih žlahtnih kovin;
* Osnovna znanja za igranje v filmu športnega žanra;
* Partnerstvo za obiskovanje nadaljevalnega plesnega tečaja.

NEKAJ AKTUALNIH UČNIH PONUDB:
* Aranžiranje in vzgoja cvetja;
* Znanje igranja na klavir, kitaro ali flavto;
* Ročno in strojno pletenje;
* Popotniške informacije za ljubitelje eksotičnih dežel;
* Pomoč pri učenju za učence, dijake in študente...
... nadaljevanje je stvar vaše domišljije, potreb in želja.
Možnosti so skoraj neomejene...

BOR Z A
znanj/ Y
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PORSCHE
KOPER Audi

Za kupce iz obalnih občin Koper, Izola in Piran
prodaja PORSCHE KOPER 

vozila Volkswagen in Audi
najceneje v Sloveniji.

PRODAJA VOZIL:
PON.-PET.: od 8.00 do 16.00 
SOB.: od 8.30 do 13.00 ure

AUDI: 066/ 441-703 
VW: 066/441-700
VW - gospodarska vozila: 066/441-704
Rabljena vozila: 066/441-704



4 V 2000

Finanziamenti CAN:

siamo stufi!
A fine aprile, dopo aver cercato da Ponzio 
a Pilato, sembra finalmente che una 
risposta decisiva sia anivata in merito 
alle nostre vicissitudini finanziarie per 
l’anno corrente. Sarebbe veramente il caso 
di dire che le abbiamo provate tutte, senza 
che alcuno si sia degnato di un solo 
cenno, positivo o negativo che fosse. 
Tant’è vero, che addirittura al nostro 
rifiuto di firmare il contratto perché 
contenente clausole improponibili, per 
tutto il mese di aprile, il Ministero della 
cultura non ha ritenuto opportuno far 
sapere alcunché. L ’unica risposta era che 
le regole erano state imposte dal Ministero 
per le finanze. Alla fine, è stato proprio il 
Ministero per le finanze a risolvere il 
rebus: è vero che le condizioni poste per 
usufruire dei mezzi dal bilancio dello 
Stato sono estremamente rigorose, però 
rispetto all’anno precedente non è 
cambiato quasi nulla, almeno per il 
Ministero della cultura. Ciò non toglie, 
però, che sono previste tutta una serie di 
possibilità con le quali andare incontro a 
coloro che senza le previste sovvenzioni 
sono destinati a chiudere bottega. Di tanto 
il Segretario di Stato alle finanze, Cvikl, 
in presenza del nostro deputato al 
Parlamento e del direttore dell’Ufficio 
per le nazionalità, ha provveduto a 
informare il rappresentante del Ministero 
per la cultura. Anzi, si è assunto pure 
l’obbligo di parlarne con il responsabile 
per il bilancio affinché si possa quanto 
prima arrivare ad una composizione della 
vertenza.
Tutto ciò non toglie che, per usufruire dei 
mezzi per le nostre attività, sarà necessario 
fare delle capriole, ma almeno è 
dimostrata una certa disponibilità che 
avremmo auspicato già un paio di mesi 
fa. Se non altro non avremmo registrato 
i quasi due mesi di ritardi dovuti proprio 
all’interruzione dei finanziamenti. 
Speriamo vivamente che terminate le varie 
festività di fine aprile e di inizio maggio, 
il Ministero per la cultura provveda ad 
inviarci il nuovo contratto con alcune 
clausole “ammorbidite”, proprio come 
auspicato dal rappresentante del 
Ministero per le finanze. Che sia la volta 
buona?

Silvano Sau

Il nuovo segretario della 
Besenghi:

Sarebbe un peccato 
tagliare le iniziative

Nella sua ultima assemblea dei soci la CI 
Pasquale Besenghi degli Ughi ha nominato un 
nuovo segretario addetto al coordinamento delle

proprie attività. Si 
tratta della 
signora Lorena 
Babich, attivista 
di vecchia data. 
Nel nostro collo
quio ci tiene 
subito a precisare 
che ha comin
ciato a bazzicare 
nella Comunità 
all'età di quattro 
anni e che è 
rimasta senti

mentalmente attaccata alla sua vecchia 
definizione di Circolo (italiano di cultura).

Domanda: Quali sono i suoi compiti? 
Risposta: Coordino le attività dei vari gruppi, 
curando l'organizzazione degli incontri e delle 
uscite che essi effettuano. Mi occupo quindi 
delle questioni finanziarie e dei rapporti con 
la Comunità autogestita della nazionalità. 
Attualmente sto approntando il piano 
finanziario per le attività che il sodalizio 
intende portare a termine nel 2001. 
Domanda: Quali difficoltà ha incontrato in 
questo mese di lavoro?
Risposta: Premesso che sto ancora entrando 
nelle peculiarità del mio nuovo incarico, 
incontro molte perplessità nello stendere il 
piano delle attività con i mezzi a disposizione. 
Trovo assurdo dover ridurre o non 
programmare affatto attività già collaudate. 
Tale situazione si è venuta a creare dopo la 
necessità di dividere i mezzi assegnati alla 
CAN comunale con la Comunità degli italiani 
Dante Alighieri. Secondo me l'apertura di 
una nuova associazione ad Isola non farà 
altro che abbassare il livello artistico e 
culturale delle attività del gruppo nazionale: 
resto dell'avviso che sia meglio avere una 
comunità di qualità che due deboli che si 
battono contro difficoltà di ogni tipo. 
Domanda: Qualche innovazione da introdurre? 
Risposta: Per ora non sto facendo niente di 
nuovo, ma spero di poterlo fare. Per 
scaramanzia non voglio fare anticipazioni, 
ma cercherà di proporre delle novità. Dirò 
soltanto che la Comunità non abbandonerà 
le iniziative che sono per lei un fiore 
all'occhiello, quali l'Incontro dei cori e il 
Concerto di primavera.
Domanda: E il servizio per i soci?
Risposta: È un'iniziativa che incontra il favore 
dei nostri soci che ogni mercoledì dalle 16.30 
alle 19.00 vengono da me per avere 
informazioni varie sulla vita e sulle iniziative 
del sodalizio.

Marino Maurel

No. 135

Giornata internazionale 
del libro

La Comunità autogestita della comunità 
italiana di Isola si è inclusa nelle 
celebrazioni indette nel nostro Paese per 
la Giornata internazionale del libro con 
due iniziative di buon spessore culturale: 
con l'allestimento di una mostra dei più 
interessanti volumi della sua biblioteca e 
con la presentazione del libro "Atti del 
convegno su Pasquale Besenghi degli 
Ughi" pubblicato dall' Istituto Regionale 
per la Cultura Istriana (IRCI) di Trieste. 
Quest'ultimo è un riassunto delle relazioni 
presentate nel corso del convegno

Foto: C. Chicco

organizzato a Trieste dal PIRCI nel
bicentenario della nascita del grande poeta 
isolano. In quell'occasione una decina di 
relatori - personaggi che si sono occupati 
della vita e dell'opera del Besenghi -hanno 
proposto i loro validi contributi perché 
Besenghi uscisse dall'oblio in cui era 
rimasto per più di un secolo. L'opera "Atti 
del convegno su Pasquale Besenghi degli 
Ughi" è stata illustrata da Bruno Maier, 
Fulvio Salimbeni, Franco Degrassi e Piero 
Deibello. Per l’occasione la redazione de 
"Il mandracchio" che cura l’attività editoriale 
della CAN isolana ha offerto in omaggio a 
tutti i partecipanti alle due manifestazioni 
le sue pubblicazioni.

G.S.

Count down: 
Palazzo Manzioli

Fino al 30 giugno ancora 57 giorni



Sport: più che soddisfatti
La Comunità Pasquale Besenghi 
degli Ughi può vantarsi del fatto di 
aver condotto in porto uno dei più 
forti quadrangolari di basket, a 
livello amatoriale, degli ultimi anni 
allestito dalle nostre parti. Il torneo, 
giunto alla terza edizione, ha visto la 
presenza di due delle squadre meglio 
attrezzate che militano nel 
campionato costiero, ossia la nostra 
ed il Barcaffè di Portorose, nonché 
di due delle più rappresentative 
formazioni del campionato “Alpe 
Adria over 35”, cioè lo Zbogom 
pamet di Capodistria ed il Kvarner 
di Fiume. Le ultime due annoverano 
tra le proprie file campioni che ora 
sono un po’ arrugginiti ma che in 
passato contavano qualcosa nel 
panorama cestistico jugoslavo. In 
campo abbiamo potuto apprezzare 
il gioco di gente come il fiumano Miličevič che 20-25 anni fa avrebbe 
trovato posto in tutte le nazionali d’Europa, compresa quella jugoslava. 
Inoltre abbiamo rivisto con piacere Šantelj e Brodnik, due capodistriani 
d’adozione che sette anni fa avevano portato il Koper alla finale per il 
titolo sloveno con l’Olimpija. Quindi sul piano tecnico il torneo era 
tutt’altro che scarso. La nostra squadra non ha sfigurato, anzi è giunta in 
finale dove è stata superata di un solo punto dallo “Zbogom pamet” 
gettando alle ortiche la vittoria per non esser riuscita, negli 11 secondi 
finali del match, a spingere la palla in canestro dopo tre tentativi consecutivi.

Roberto Siljan

“High five" è un comune saluto congratulatorio tra sportivi. E un cinque alto 
è arrivato anche dalla squadra di basket della Comunità Besenghi, nel senso 
che con quello di quest'anno è giunta a cinque titoli conquistati nell'ultimo 
decennio.nel campionato a livello amatoriale del Litorale. Altri due trofei 
quindi sono andati ad arricchire il palamares della nostra sezione sportiva; 
due poiché accanto alla coppa per la conquista della prima posizione la 
squadra vincitrice porta a casa anche l'ingombrante, ma nel contempo 
bellissima, coppa transitoria che per un altro anno padroneggerà la bacheca 
della sede della Comunità Besenghi. Dopo la promozione della squadra di 
calcetto in Seconda Lega slovena, un'altra soddisfazione sportiva ha dunque 
addolcito in questo avvio delfanno 2000 rattività della nostra Comunità. 
Successi che proiettano ambedue le realtà verso traguardi più ambiti. In un 
precedente numero del nostro giornale avevamo già evidenziato fintenzione 
della squadra di basket di partecipare al prossimo campionato ",Alpe Adria 
over 35". La sola adesione a questo torneo avrebbe un'importanza non 
indifferente sia per la nostra comunità nazionale, sia per finterò movimento 
sportivo isolano. Con la consapevolezza che nel nuovo contesto le vittorie 
non fioccheranno in maniera analoga alfultima "trim lega", chiusa con due 
sole sconfitte, ambedue subite di misura, in dieci partite, mettiamo le mani 
avanti ed evochiamo Pierre de Coubertin.

Roberto Siljan

Èuri interessante tuffo nel passato la mostra “La Parenzana ”allestita 
all’ex asilo della “Dante Alighieri”. Con interessanti documenti scritti 
e fotografici d’epoca e con un plastico ci fa conoscere i tempi quando 
Trieste era collegata con Parenzo anche tramite ferrovia a scartamento 
ridotto. Nel contempo la mostra ci propone un esempio di come si 
possono instaurare matrimoni tra cultura ed economia. Infatti, “La 
Parenzana” è abbinata alla mostra promozionale dei prodotti 
dell’Isolana “Mehano” nel campo delle ferrovie. Rimarrà aperta fino 
a domenica prossima.

G.S.

Una quarantina di soci 
dell’Associazione 
“Cammina Trieste” sono 
stati in visita a Palazzo 
Besenghi dove sono stati 
salutati dal presidente della 
CANSilvano Saie Ndcorso 
ddlincontro, al quale non 
ha potuto partecipare il 
presidente nazionale 
dell’associazione, la 
professoressa Margherita 
Hack, gli ospiti, hanno 
informato i presenti sulla 
loroattività volta soprattutto 
a mantenere vivi e vivibili i 
centri storici. Un 'attività che portano avanti anche in collaborazione con alami comuni istriani, 
in particolare dove è presente la comunità nazionale italiana.
SS. Foto: C. Chicco

Non c'è più religione
Tempo fa ci siamo trovati di domenica allora della messa in un 
paesino della Carinzia austriaca. Siccome avevamo visto tante 
persone che andavano verso la chiesa del villaggio, ci siamo 
premurati di chiedere il perché di tanta grazia. I nostri 
accompagnatori ci avevano risposto che era una consuetudine; 
che tutti corrono a partecipare alla messa per sentire dalla voce 
del parroco i nomi dei loro concittadini che non si sono 
comportati nel migliore dei modi nell arco della settimana. Un 
qualcosa del genere lo abbiamo vissuto anche a Isola la sera 
delfapertura alla "Galleria Insula" della mostra delle vignette di 
Franco Juri. Dopo aver visto sfilare una fitta schiera di "papaveri" 
abbiamo espresso il nostro stupore ad alta voce. A quel punto 
una "linguetta" che ci stava al fianco ha commentato: sono le 
caricature che vanno vedersi alla mostra.

Gianfranco Siljan

Sulle ali del canto

Organizzato dalla Comunità degli Italiani “Dante Alighieri”di Isola venerdì, 21 aprile 
nella Sala dei Concerti della Scuola di Musica di Isola (Palazzo Besenghi) si è tenuto un 
concerto in onore del 250.esimo anniversario della nascita di Antonio Pesaro, grande 
pedagogo e umanista isolano. Il programma comprendente opere di A. Smareglia, R. 
Benatzky, P. Abraham, J. Strauss e F. Leharè stato eseguito dal soprano Eletta Pontini 
e dal tenore Massimo Devitor, accompagnati dal pianista Giuliano Fabbro. Il commento 
al concerto, “Dall’etnia al simbolismo”, è stato presentato da Fabio Vidah - pianista, 
compositore, direttore d’orchestra, saggista e critico. Purtroppo scarsa l’affluenza.

Foto: C. Chicco

ATTIVITÀ COMUNITARIA
BIBLIOTECA E SALA DI 
LETTURA
Orario d’apertura: da lunedì 
a venerdì dalle ore 17 alle 19.

MANIFESTAZIONI
CULTURALI
Martedì 9 maggio, ore 18, 
Palazzo Besenghi 
I DIFETTI DELLA VISTA 
NELLE VARIE ETÀ 
Conferenza del professor 
Severino Stagni. 
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani "Pasquale Besenghi 
degli Ughi'”’di Isola nell’ambito 
della collaborazione tra Unione 
Italiana e Università Popolare 
di Trieste. Ingresso libero.

Martedì 16 maggio, ore 18. 
Palazzo Besenghi 
MOSTRA DI ARTI 
FIGURATIVE E CERAMICA 
ARTISTICA
Inaugurazione dell’esposizione 
dei lavori dei gruppi di Arti 
figurative e Ceramica artistica 
della Comunità degli Italiani “P.

Besenghi degli Ughi”-sezione 
adulti - guidati dalla prof.ssa 
Fulvia Grbac. Ingresso libero.

Sabato 20 maggio, ore 20, 
Casa di Cultura 
Vili CONCERTO DI 
PRIMAVERA
Rassegna tradizionale di canto 
popolare con la partecipazione 
dei gruppi CORO ALPINO DI 
BRENDOLA (Vicenza), 
CORALE PICCOLBONI DI 
MEDUNO (Pordenone) e 
CORO HALIAETUM della CI 
“Pasquale Besenghi degli 
Ughi” di Isola.
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi 
degli Ughi". Ingresso libero.
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UKRAJINA JE DALEČ
Ko se je v Izoli dogajala jadralna regata je bilo v mestu kar nekaj 
mladih športnikov, ki so si privoščili kozarček več od tistega, kar 
jim dovolijo trenerji. Tako se je zgodilo tudi dvema Ukrajincema, 
ki sta spila toliko, da nista mogla najti svojega apartmaja, povrhu 
vsega pa pri sebi nista imela niti dokumentov. Zadržali so jih na 
izolski policijski postaji in ko sta se proti jutru streznila sta v 
spremstvu dečkov našla pot do doma.

NAPAČNI ZDRAVNIKI
Znanega izolskega praznilca kozarcev je alkohol premagal in vrgel 
po tleh kar v izolskem zdravstvenem domu. S pomočjo tam 
prisotnega zdravstvenega osebja se ni strinjal, zato ga je popljuval 
ter obkladal z različnimi pridevniki, kijih ni v slovarju slovenskega 
knjižnega jezika. Ker sam ni uspel stati na nogah so ga odpeljali na 
čiščenje želodca v bolnišnico, nato pa so ga odpustili domov. 
Seveda pa ga čaka še srečanje z resno osebo na Kristanovem trgu.

PADLI BORCI
Nek drugi Izolan pa je obnemogel pod težo zaužitega alkohola, 
vendar zaradi tega ni delal posebnega kažina. V Alietovi ulici je 
enostavno obležal na tleh, potem pa je s pomočjo občanov in bergel 
le nekako prikrevsljal do doma, kjer si je lahko odpočil.

OSNA EVANJE OKOLJA
Nekateri imajo tako radi svoje jeklene konjičke, da jih kar naprej 
perejo, še najraje pred domačo hišo. Toda, če je ta hiša v gosto 
naseljeni ulici se sosedje radi jezijo in tako se je zgodilo tudi 
tistemu lastniku, ki se je lotil pranja kar sredi vozišča ene od 
izolskih ulic. Dečki so mu pojasnili čemu so namenjene ceste in 
čemu avtopralnice ter, da vse mogoče kemikalije ravno ne koristijo 
okolju.

BESEDA NA BESEDO - PUNJA
V to so se prepričali tudi dečki, ki so pohiteli v Jagodje, kamor so 
jih poklicali na pomoč ob družinskem sporu. Sprla sta se namreč 
oče in sin in končno še fizično obračunala med seboj. Dečki so 
storili kar so lahko, sodnik za prekrške pa bo nadaljeval njihovo 
delo.

Zaradi dokaj neupravičenih pritožb sta se v Šaredu najprej sprla 
nato pa še stepla izvenzakonska partnerja. Tudi onadva bosta 
morala k spovedi na znani naslov.

Tudi v Izoli se občanka ni strinjala z izjavami in početjem svojega 
soproga. Mož je ugotovil, da bi verbalna pojasnila trajala preveč 
dolgo, pa se je raje odločil za krajšo pot - s fizično silo. Spet bo 
zadnjo povedal sodnik za prekrške.

REPUBLIKA NA UDARU
Trg republike je priljubljeno zbirališče različnih zdolgočasnežev in 
zadnje čase tudi objestnežev. Do nedavnega so se zabavali tako, da 
so ponoči na vozišče nastavljali kontejnerje za smeti, tokrat pa so se 
lotili poštnega nabiralnika na poslopju pošte. Najprej so ga dobro 
poškodovali, potem pa še zakurili vse pošiljke, ki so bile v njem.

poslovne storitve d.o.o. Izola

PO NOVEM PRI NAS TUDI 
FOTOKOPIRAMO !

Sončno nabrežje 4, Izola 
Tel.: 066/640 36 36

BODO PICE ZDAJ DRAŽJE?
Neznanci so se tokrat lotili Pizzerije Porto Apollo. Vstopili so skozi 
zaklenjena vrata, ki sojih pred tem seveda na silo odprli ter odnesli 
kar lep plen - 340.000 tolarjev.

NOV VINOGRADNIK NA VASI
V Polju pri Izoli se je neznanec lotil zelo nenavdnega kmečkega 
opravila. Izkopal je kar 120 že zasajenih sadik vinske trte, kar daje 
slutiti, da se bo šel vinogradnika. Volje do dela mu očitno ne 
manjka, z voljo do poštenja pa ima nekaj težav.

DROBIŽ
- Na Banki so našli ponarejen bankovec za 10.000 italijanskih lir. 
Dečki preverjajo, če ni mogoče tja zašel čisto slučajno.
- Neznanec je očitno iz objesnosti prerezal pnevmatike na osebnem 
avtomobilu Koprčanke. Policisti že poizvedujejo za njim.
Dolanu so nepridipravi sunili kolo z motorjem a so ga dečki kasneje 
našli in ga vrnili srečnemu lastniku.
- Izolan je prijavil, da so mu iz avtomobila ukradli več dokumentov. 
Kasneje se je izkazalo, da je zmanjkal le potni list pa še tega je 
pustil kar v odklenjenem avtomobilu.
- Iz izolskega vrtca Mavrica so dečke obvestili, da so v neposredni 
bližini njihove stavbe našli odvrgnjene injekcijske igle. Policisti 
svetujejo previdno ravnanje s takšnimi predmeti.
- V garažni hiši so neznanci poškodovali avtomobil starejšega 
dopustnika in naredili za kakšnih 130 tisočakov škode. Krog 
osumljencev se vse bolj oži.
- V Kortah so domačini opazili sumljiv osebni avtomobil in 
neznance, ki so si ogledovali njihove avtomobile. Dečki sumljivih 
obiskovalcev niso več dobili, vendar so hvaležni za obvestilo, ker so 
jim že na sledi.
- Domačin iz Medošev je opazil dva neznana obraza, ki sta nekam 
izgubljeno hodila po vasi. Prišli so dečki in prijeli dva ilegalca iz 
Makedonije, ki soju poslali nazaj čez mejo na Hrvaško.
- Neznanec seje v Kraški ulici lotil tam parkiranega avtomobila in s 
kamnom razbil vetrobransko steklo.
- Zelo nenavadne potrebe ima neznanec, ki se je v industrijski coni 
lotil rešetkastih pokrovov nad kanalizacijo in dva celo odpeljal s 
seboj.
- Tuji gost je za trenutek zapuistil sobo, to pa je bilo dovolj za 
nepridiprava, ki mu je ukradel denarnico z 240 DEM, zavojček 
cigaret in walkman znamke Aiwa.

ŠE PROMETNE
Dečki so ustavili dobro nalitega avtomobilista, ki so ga pred tem že 
ustavili v Piranu a je kmalu zatem nadaljeval z vožnjo. Dečkom ni 
preostalo drugega, kot da so ga poslali na 12 uro treznenje v HH 
(Hladni Hotel).
- Na izolski obvoznici je voznik nehote povozil srno, vendar je ta še 
imela toliko moči, da je pred prihodom policistov zbežala s kraja 
nesreče.
- Policisti so ustavili 18-letnika iz Izole, ki je napihal dobril 1,90 
alkohola v krvi. Tako je pač z dovoljenji: komaj ga dobiš pa ga že 
izgubiš.
- V petek 28. aprila ob 14.20 je v križišču Alliendejeve ulice in 
Ceste v Jagodje prišlo do trčenja med voznico osebnega avtomobila 
in mopedistom, ki je nesrečo povzročil zato pa tudi hitro zbežal 
neznano kam. Vozil je moped črne barve, zato so mu dečki že na 
sledi.
- Dečki so nadzorovali vinjenost voznikov a ekstremov tokrat ni 
bilo. Zato pa zadnje opaže srečujejo vse več voznikov, ki jim je bilo 
pravnomočno odvzeto vozniško dovoljenje, vendar se vseeno 
prevažajo naokrog. Policaji se sprašujejo o čem sploh razmišljajo. 
Mi pa vemo odgovor: O ničemur.

MALI OGLASI
- PRODAMO kozličke za zakol ali nadaljno rejo. 041/ 950 068
- SAMIČKA TERIERJA atara 5 mesecev, podarimo dobrim ljudem, tel. 041/ 950 068
- R18 letnik 84 v voznem stanju ugodno prodam, tel. 646 270
- GOLF DIESEL, bele barve, dobro ohranjen ugodno prodam, tel 041/613 299
- POCENI PRODAM KOMBI FORD transit z devetimi sedeži, tel 646 212 zvečer
- V Kranjski Gori ugodno prodamo novo, adaptiranao, opremljeno počitniškoO 
stanovanje v stanovanjski hiši. 47 m2 za 65.000 DEM, tel.: 041/ 564 813
- PRODAM FORD SIERRO letnik 87, lepo ohranjeno, tel: 641 5305 ali 041/ 928 295
- UGODNO PRODAM Zastavo 128, letnik 88, telefon 646 112 po 20. uri.
-1 ščemo enosobno stanovanjev Izoli. Sva v dveh, še brez otrok in oba zaposlena. 
Iščeva enosobno stanovanje v Izoli ali okolici za daljše obdobje. Ponudbe pričakujeva 
na tel.: 401 300 (Valerija) do 16. ure.
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PRIHAJA KARAVANA PRIJATELJSTVA
V soboto, 6. maja, približno ob 11. uri bo v Izolo prišla Karavana 
prijateljstva, prireditev, ki v organizaciji Društva istrskega 
prijateljstva letos doživlja svojo drugo izvedbo. Tudi letos bodo v 
karavani sodelovali veslači in kolesarji, opravili pa bodo pot od 
Umaga preko Izole, Milj do Trsta. Udeležence karavane bodo v 
omenjenih mestih sprejeli na glavnih trgih, končno pa jih bo v Trstu 
sprejel tudi tržaški župan Ricardo Illy. Med udeleženci kolesarske 
karavane bo tudi letos izolska županja Breda Pečan.

PIRHI SO DOMA V KORTAH
Letošnja razstava pirhov v Kortah je presenetila vse, ki so se potrudili na izolsko 
podeželje in si ogledali izdelke domačih in nekaterih "tujih” razstavljalcev 
velikonočnih pirhov, pisanic, potic, pletenk in drugega različnega testa ter risb 
domačih osnovnošolcev. Tradicionalna razstava postaja tudi vse pomembnejša 
etnografska prireditev.. Za vse tiste, ki ste dogodek zamudili naj povemo, da so 
razstavljeni izdelki na ogled še do 5. maja, po dogovoru z organizatorjem 
(KD Korte)

Ob nakupu Cordobe Vario vam podarimo 100.000 SIT, 
ob nakupu Toleda pa 170.000 SIT.

Ponudba velja za vozila na zalogi.
------------------------------------------- ///arto

SERT (gJ/EREBŠ.
IZOLA, tel.: 2168-011

MOTOHOV KOT

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto

BREGOVIČEVI 
PIHALCI NA PRINCU

Katamaran Prince of Venice bo tokrat gostil tipično CIGANSKO PIHALNO 
GODBO, ki redno sodeluje na nastopih svetovne etno zvezde Gorana Bregoviča. 
ORKESTAR BOŽIDARA NIKOLIČA Iz Grdevice se ponaša tudi z lovorikami: Naj 
- truba 96 in Naj - orkester 98. Prince of Venice bo izplul v sredo, 10. maja ob 21.00 
s carinskega pomola v Izoli. Rezervacije sprejemamo v knjigarni GRAFFIT v Izoli 
in na tel.: 066 648 303 in 066 600 010 ali na fax: 066 600 015, na voljo pa je tudi 
e-mail: mandrac@s-net.net Število mest je omejeno (180) zato pohitite !

Četrtek Petek Sobota Nedelja

o
CP

o
O3

oblačno oblačno sončno sončno
max 23 max 23 max. 24 max. 25
min. 13 min. 12 min. 15 min. 12
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